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Če se človeku ustavi srce …
V Sloveniji vsak dan 3 do 5 ljudi doživi srčni 

zastoj. Za četrtino tovrstnih primerov velja, da je 
nenadna srčna smrt prvi znak bolezni, kar po-
meni, da so bili ti ljudje, preden so se brez zna-
kov življenja zgrudili na tla, zdravi. Če se člove-
ku ustavi srce in mu nihče ne pomaga, umre v 
približno desetih minutah. Možnost preživetja je 
vsako minuto manjša za 10 odstotkov, možga-
ni pa se nepopravljivo pričnejo kvariti že po ne-
kaj minutah. 

Večina zastojev srca se pripeti izven bolni-
šnic, ob prisotnosti očividcev. Hitra pomoč je 
mogoča s sunkom električnega toka. Učinkovito 
lahko prizadetemu pomagamo z avtomatskim 
eksternim defibrilatorjom (AED). To je prenosna 
elektronska naprava, s katero skozi srce priza-
detega spustimo sunek električnega toka (t. i. 
defibrilacija), ki lahko srce ponovno požene in s 
tem reši življenje.

AED je sestavljen iz ohišja z baterijo, iz kate-
rega izhajata dve nalepki - elektrodi. Odvisno 
od modela lahko na ohišju najdemo največ dva  
gumba (za vklop in proženje električnega sun-
ka), zvočnik (preko katerega aparat daje glasov-
na navodila v slovenskem jeziku) ter pri nekate-
rih ekran, kjer se navodila tudi izpišejo. Napra-
va je namenjena uporabi laikov in je varna. Če-

prav defibrilatorje izdelujejo različni proizvajalci, 
je postopek uporabe v 99 odstotkih enak.

Sam po sebi AED seveda ne rešuje življenj, je 
pa zelo dobrodošel dodatek pri oživljanju s pritiski 
na prsni koš (masažo srca) in umetnim dihanjem. 
Očividec lahko z oživljanjem z uporabo AED nare-
di toliko kot celotna reševalna ekipa, saj mu je dana 
možnost, da prične s postopki oživljanja že veliko 
prej, preden prispe reševalna ekipa (reševalci za in-
tervencijo v povprečju potrebujejo 10 do 15 minut). 

Hitreje kot začnemo oživljati, več možnosti 
ima prizadeti za preživetje. Če je le mogoče, naj 
bi prizadetega prvič stresli z električnim sunkom 
v treh minutah od trenutka, ko se je zgrudil, kar 
seveda reševalna ekipa z rešilcem ne zmore, pri-
sotni očividec pa lahko.

Upoštevajoč statistične podatke o številu srč-
nih zastojev v Sloveniji, bi lahko na leto z AED po-
magali 600 ljudem. To pomeni, da bi se njihova 
možnost preživetja zvišala s sedanjih 10 in manj 
na 30 odstotkov ali več. Danes je v Sloveniji že 
več kot 500 defibrilatorjev. Na spletni strani www.
aed-baza.si je na ogled zemljevid njihovih lokacij. 

(MŠ)

(JM)
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DOGAJANJE V MESECU KULTURE

Znani letošnji prejemniki 
priznanj za delo na 
kulturnem področju

Svet območne izpostave Jav-
nega sklada RS za kulturne dejav-
nosti Mozirje se je 24. januarja se-
stal na razširjeni seji. Med drugim 
so obravnavali načrt dela za leto 
2012 in se seznanili s potekom pro-
grama meseca kulture. S sklepom 
so potrdili letošnje prejemnike pri-
znanj in osrednjo slovesnost ume-
stili v dom kulture v Mozirju. Febru-
arja so na voljo številna in pestra 
dogajanja za vsak okus.

Ivana Žvipelj, vodja mozirske iz-
postave JSKD, je povedala, da bo 
osrednja slovesnost v kulturnem 
domu v Mozirju 10. februarja ob 
18. uri, in sicer v organizaciji vseh 
mozirskih kulturnih društev in dru-
štva Gal z Rečice ob Savinji. Na tej 
slovesnosti bodo podeljena tudi 
priznanja.

Mesec kulture bo potekal od 2. 
februarja do 3. marca. Ponujal bo 
skoraj 30 prireditev, med njimi pre-
cejšnje število gledaliških del. »Gle-

dališke skupine po dolini pričnejo 
ponavadi s pripravo novitet v sep-
tembru, tako so sedaj že dobro 
pripravljeni za nastope. Dogodke 
smo izbrali tako, da bodo gosto-
vanja in dogajanja v vsaki od na-
ših občin,« pojasnjuje Žvipljeva in 
dodaja, da so bili doslej z obiskom 
prireditev vedno zadovoljni. Vsto-
pnine praviloma ni, tako je kultura 
še bolj dostopna širokemu krogu 
prebivalstva.

In kdo so prejemniki letošnjih 
kulturnih nagrad? Najvišje prizna-
nje za življenjsko delo prejme An-
ton Venek, jubilejna priznanja do-
bijo Vladimira Planovšek, Elizabe-
ta Jakop, Kulturno društvo likovnih 
ustvarjalcev Zgornje Savinjske doli-
ne Gal, Anton Acman, Matej Krajnc, 
Aleksander Oblak in Miran Žerov-
nik. Priznanje za posebne dosež-
ke pa gre Mladinskemu pevskemu 
zboru Osnovne šole Nazarje.

Marija Lebar

AVTOMATSKI DEFIBRILATORJI OD LOGARSKE DOLINE DO MOZIRJA

Pomembno je vedeti, kje so nameščeni in 
kdo ima dostop do njih

Poznavanje temeljnih postopkov oživljanja in uporaba avto-
matskega defibrilatorja rešujeta življenja. Tega se vse bolj za-
vedamo, zato se število defibrilatorjev na območju Zgornje Sa-
vinjske doline počasi veča. V zadnjem času se za nakup naj-
pogosteje odločajo gasilska društva. Gasilci so namreč priso-
tni v vsakem večjem kraju, velikokrat so prvi, ki prispejo na me-
sto nesreče, prav tako so v primeru zastoja srca zaradi bližine 
lahko prisotni pred zdravnikom. Poleg vseh zdravstvenih postaj 
v dolini imajo defibrilatorje tri gasilska društva in tri podjetja.

POSKRBELI ZA IZOBRAŽEVANJE 
LJUDI 

Defibrilator imajo gasilci v Gor-
njem Gradu, Radmirju in na Reči-
ci ob Savinji. Najdemo jih še v pod-
jetju BSH Hišni aparati, v restavra-
ciji hotela na Golteh in na recepciji 
hotela Plesnik v Logarski dolini. Ve-
čina oseb, ki skrbijo za defibrilator-
je, je omenila, da ljudje še premalo 
razmišljajo o tem, kako pomemb-
no je vedeti, kje lahko dobijo aparat 
in koga lahko pokličejo, če le-tega 
potrebujejo. Defibrilator lahko upo-
rabi tudi oseba, ki se še ni srečala 
z njim, saj je njegova uporaba pre-
prosta in človeka vodi pri postopku 
oživljanja. 

Kjer defibrilatorje imajo, so po-
skrbeli za izobraževanje ljudi. V 
BSH-ju so usposobili preko 80 lju-
di, v Radmirju in Gornjem Gradu 
večje število gasilcev. Največja te-
žava je, da se ljudje sami bojijo 
uporabiti defibrilator ali v ključnem 
trenutku ne pomislijo, kje ga lahko 
dobijo, zato so le-ti še neuporablje-
ni. Drugače je v podjetjih, v BSH-ju 
so z njim rešili eno življenje, prav 
tako so ga uporabili na Golteh, kjer 
so spremljali srčni ritem pri sumu 
na težave s srcem. V hotelu Plesnik 
so ga tudi že uporabili, žal je bilo za 
osebo kljub temu prepozno. 

DEFIBRILATORJI NA VSEH 
ZDRAVSTVENIH POSTAJAH

V Gornjem Gradu je defibrilator 
shranjen v gasilskem domu. Na 
javnih mestih so objavljene števil-
ke oseb, ki imajo dostop do njega 
in so seznanjeni z njegovo upora-
bo. Tudi v Radmirju ga imajo v ga-
silskem domu, ob intervencijah ga 
vzamejo s sabo, lahko pa ga do-
bi vsak, ki bi ga potreboval. Tako 

v Gornjem Gradu kot Radmirju so 
omenili neformalni dogovor z vod-
jem nujne medicinske pomoči v 
Zgornjesavinjskem zdravstvenem 
domu Mozirje Bojanom Leskov-
škom, da dežurna zdravstvena eki-
pa obvesti omenjena gasilska dru-
štva, če je primer zastoja srca v nji-
hovi bližini, da zaradi bližine naj-
prej posredujejo omenjeni gasilci. 
Na Rečici imajo defibrilator name-
ščen na steni med cerkvijo in žu-
pniščem, tako je dostopen vsem, 
zanj skrbijo gasilci, imeli so tudi de-
monstracijo uporabe. 

Defibrilatorje imajo na zdra-
vstvenih postajah v Lučah, na Ljub-
nem ob Savinji, v Gornjem Gradu, 
Nazarjah in Mozirju, kjer imajo ene-
ga v reševalnem vozilu in enega v 
dežurni ambulanti. Dostopnost do 
defibrilatorjev od Logarske doline 
do Mozirja je kar dobro zastopana, 
sedaj je potrebno le še izkoreniniti 
strah pred njegovo uporabo in ljudi 
poučiti o njegovi uporabi, da bodo 
resnično reševali življenja. Na tem 
področju je lani društvo SPES pri-
pravilo veliko število izobraževanj.

PO VEČ KOT OSMIH MINUTAH ZA 
UKREPANJE PREPOZNO

Kot je povedal Leskovšek, je za 
naše območje zelo pomembno, da 
so defibrilatorji prisotni po vsej doli-
ni, saj je oddaljenost od zdravstve-
ne postaje Mozirje, kjer deluje de-
žurna služba, do najbolj oddalje-
nih prebivalcev doline prevelika, da 
bi lahko uspešno pomagali pri za-
stoju srca. Meja, do koder lahko še 
pravočasno prispe dežurna ekipa 
in uspešno pomaga, je v Okonini. 
Kajti pri zastoju srca so pomemb-
ne minute in po več kot osmih mi-
nutah je za ukrepanje prepozno. 

Leskovšek si želi, da bi vse obči-
ne poskrbele za defibrilatorje. Z ga-
silci imajo dogovor, da jih obvešča-
jo, v kolikor so bližje osebi, ki po-

moč potrebuje, in lahko do priho-
da nujne pomoči gasilci storijo že 
veliko.

Štefka Sem

V društvu SPES so za različne ciljne skupine pripravili številna 
izobraževanja temeljnih postopkov oživljanja s pomočjo avtomatskega 

defibrilatorja. (Foto: Štefka Sem)
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OBLIKOVANJE NOVE VLADE VENDARLE BLIŽE

Mandat za sestavo desete slovenske vlade dobil 
Janez Janša

Jakob Presečnik: »Roki so 
postavljeni, ta konec tedna bo 
znan še predlog sestave vlade, 

čez en teden pa tudi imenovanje 
ministrov.« (Foto: ML)

Janja Napast: »Vlada bo sedaj 
oblikovana v kratkem, na srečo 
pa je imel naš predsednik že 

načrtovano, kako čim prej poprijeti 
za delo.« (Foto: MŠ)

UKINILI AVTO MOTO DRUŠTVO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Velika vrzel na področju prometne varnosti

Izjave o spoštovanju ključnih prepovedi in omejitev v cestnem prometu so podpisali predstavniki 
društva Zgornjesavinjski starodobniki, AMD ZSD, ZŠAM ZSD ter solčavski in rečiški župan, Alojz 

Lipnik in Vinko Jeraj. (Foto: Jože Miklavc)

Potem ko Zoran Janković, pr-
vak stranke pozitivna Slovenija, ki 
je dobila na volitvah največ glasov, 
v parlamentu ni bil izglasovan kot 
mandatar, se je predsednik države 
dr. Danilo Türk odrekel možnosti, 
da ponovno imenuje mandatarja. 
Tega je tako parlamentu predlaga-
la skupina strank in Janez Janša 
je na sobotni seji  državnega zbo-
ra dobil mandat za sestavo vlade z 
51 glasovi za in 39 proti.

Obrisi prihodnje vlade so vse 
bolj jasni, saj so se stranke koa-
licije o tem, kakšna naj bo, dogo-
vorile v koalicijski pogodbi. Znano 
je, da se bo zmanjšalo število mi-
nistrstev, pred izvršno oblastjo pa 
je tudi oblikovanje nekaterih nujnih 
reform, med njimi pokojninske in 
zdravstvene. 

Za komentar na sestavo nove 
vlade smo povprašali oba zgor-
njesavinjska poslanca v držav-
nem zboru: Jakoba Presečnika iz 
Slovenske ljudske stranke in Janjo 
Napast iz Slovenske demokratske 
stranke. Obe stranki sta bili v prej-
šnjem mandatu v opoziciji, sedaj 

pa sta v koaliciji.
Janja Napast (SDS): »Veseli me, 

da so stranke končno uskladile ko-
alicijsko pogodbo in da je izvoljen 
mandatar; treba je gledati na čas 
in na prioritete, da začnemo dela-
ti na polno, saj to zahtevajo razme-

re v državi. Vlada bo sedaj obliko-
vana v kratkem, na srečo pa je imel 
naš predsednik že načrtovano, ka-
ko čim prej poprijeti za delo. 

Tako smo poslanci že dobili na-
loge in zadolžitve v odborih in ko-
misijah. Upoštevane so bile tudi že-
lje posameznikov, na katerih po-
dročjih bi radi delali. Postala sem 
članica komisije za odnose s Slo-
venci v zamejstvu in po svetu, od-
bora za zadeve Evropske unije, od-
bora za delo, družino in socialne 
zadeve in invalide in odbora za izo-
braževanje, šolstvo in šport in mla-
dino. To so področja, kjer se mi zdi, 
da bom lahko največ prispevala.« 

Jakob Presečnik (SLS): »Skraj-
ni čas je, da Slovenija dobi vlado. 
Koalicijska pogodba je podpisana, 
smo v fazi imenovanja nove sesta-
ve. Roki so postavljeni, ta konec te-
dna bo znan še predlog sestave 
vlade, čez en teden pa tudi imeno-
vanje ministrov. V kolikor pa bi dr-
žavni svet sprejel veto na zakon o 
vladi, se bodo postopki temu skla-
dno podaljšali. 

Naša stranka je sedaj v koalici-

ji; doslej smo bili že v opoziciji in 
v poziciji, pri čemer se način dela 
precej razlikuje. Vendar znamo bi-
ti pozitivni in delovati konstruktivno 
ne glede na položaj stranke v par-
lamentu.«

Marija Lebar

V zadnjih letih večkrat poročamo o ukinitvah in 
stečajih podjetij in družb, da pa bi ukinili kakšno 
društvo, je le redkokdaj slišati. Prav to se je zgodilo 
pred tremi leti ustanovljenemu Avto moto društvu 
Zgornje Savinjske doline (AMD ZSD). Na soglasni 
predlog članov upravnega odbora, da predlaga-
jo občnemu zboru prenehanje delovanja društva, 
so to z glasom več potrdili maloštevilni prisotni na 
občnem zboru prejšnji petek, 27. januarja. 

Prisotnim članom in gostom je spregovoril di-
rektor zavoda Varna pot Robert Štaba, nato pa 
je delovni predsednik Vinko Poličnik predstavni-
kom treh prometno-tehničnih društev in dvema 
prisotnima županoma ponudili v podpis listino 
Zaveza desetletja za večjo prometno varnost ter 
o spoštovanju prepovedi in omejitve prehitre vo-
žnje, vožnje pod vplivom alkohola ter neuporabe 
mobilnih telefonov v času vožnje.

Po poročilih predsednika Vinka Poličnika, ki je 
društvo ob 100-letnici AMZS z velikim pričakova-
njem in somišljeniki tudi ustanovil, so bili priso-
tni mnenja, da je bilo tako v času od ustanovitve, 
še posebej pa v letu 2011, praktično brez sred-

stev, storjenega veliko. Glede na to, da društvo ni 
izkazalo negativnega finančnega stanja, so na 
zboru lahko samo ugibali o vzrokih tega nena-
vadnega, a zakonitega ukrepa. Pomagala ni ni-
ti pozitivna razprava, niti podpora preostalih čla-
nov in dveh županov z boljšimi obeti za priho-
dnost. Po sklepu najvišjega organa je tako AMD 

ZSD prenehal z delovanjem z vtisom, da gre za 
oceno vodstva društva, da s strani AMZS in ne-
katerih občinskih vodstev v Zgornji Savinjski do-
lini ni bilo primernega odziva na različne predlo-
ge, opozorila, aktivnosti in minimalno sofinanci-
ranje stroškov izvajanja programa.

Jože Miklavc
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Naj osebnost občine 2011, Iz občin

ALENKA BREZOVNIK, NAJ OSEBNOST OBČINE MOZIRJE 

Za dobrobit vseh ljudi

V današnjih časih, ko večina gleda 
in išče zgolj lastne interese, je 
lahko Brezovnikova marsikomu 
za vzgled drugačnega, k drugim 

vrednotam usmerjenega pogleda na 
življenje. (Foto: BK)

Organizatorka humanitarnih do-
godkov, delo za soljudi, trud za so-
človeka, vodenje Karitas, čut za lju-
di v stiski in podobno je bilo zapi-
sano med obrazložitvami na ku-
ponih, ki ste jih bralci namenili to-
kratni naj osebnosti občine Mozirje 
Alenki Brezovnik. In ravno v teh za-
pisih je povzeto bistvo tistega, kar 
Brezovnikova počne, po čemer jo 
ljudje poznajo in kar v največji meri 
zaznamuje njeno življenje.

»Čut za sočloveka in dobrodel-
nost je posamezniku položen v sr-
ce. Preveč ljudi je prepričanih, da 
so z dobrodelnostjo opravili takrat, 
ko so ob priložnostni nabirki par 
evrov namenili v sklad pomoči po-
trebnim in s tem opravili svojo dol-

žnost do ljudi, ki to pomoč potrebu-
jejo,« pravi Alenka, ki se s tem ne 
more strinjati. Sama je vesela, da 
razmišlja drugače in da njeno pot 
izpolnjujejo drugačne želje in mi-
sli. Verjame, da je vsakemu člove-
ku čut do sočloveka položen v srce, 
da iz tam z božjo pomočjo izhaja in 
se ob drugih ljudeh množi. 

Vesela je, da ima ob sebi do-
bro ekipo v obliki Župnijske Kari-
tas Mozirje-Šmihel, katero je pre-
vzela in postavila na noge v za-
dnjih osmih letih. Z njeno pomočjo 
iz leta v leto uresničuje nove pro-
jekte, ki se rojevajo v njenih mislih. 
Vsi so usmerjeni tja, kjer mnoge 
druge dobrodelne institucije ne 
narede dovolj. Ni potrebno daleč, 

da narediš kaj dobrega, še oseb-
no v teh časih, ko ljudje množično 
izgubljajo zaposlitve. Alenka Bre-
zovnik je prepričana, da se vsa-
ka stvar zgodi z določenim razlo-
gom. V vsem pa je potrebno poi-
skati kaj dobrega, kar bi lahko ko-
ristilo tudi drugim.

S pomočjo in ob razumevanju 
družine iz dneva v dan razmišlja in 
udejanja svoje zamisli. Vedno nove 
in nove želje, z uresničitvijo katerih 
bi bil polepšan marsikateri droben 
trenutek ljudi v stiski, kar same vre-
jo na plan. Ob tem pa ne ostajajo 
zgolj sanje, ampak se trudi vedno 
poiskati najučinkovitejšo pot za nji-
hovo uresničitev. 

Benjamin Kanjir

ALOJZ MURKO, NAJ OSEBNOST OBČINE LJUBNO

Nagrada za petnajst let vodenja SSK

Alojz Murko je veliko energije in 
časa vložil v posodobitev skakalnic 

ter razvoj mladih skakalcev in 
kluba. (Foto: ŠS)

Nič ni čudnega, da so bralci Sa-
vinjskih novic največ glasov na iz-
boru za naj osebnost ljubenske 
občine namenili Alojzu Murku. Na 

voljo 24 ur. Nesreče se dogajajo ob 
vsakem času in za odvoz poško-
dovanega vozila in različne nasve-
te, ki jih ljudje v takem primeru po-
trebujejo, jim je na voljo kadarkoli. 
Urejanje dokumentacije za zava-
rovalnico, obisk cenilca, za vse po-
skrbijo v njegovi delavnici in ljudje 
to cenijo. To so med drugim v ob-
razložitvah zapisali tisti, ki so zanj 
oddali svoj glas, in še več jih meni, 
da je zelo prizadeven v smučarsko 
skakalnem klubu.

Veliko energije in časa je vložil 
v posodobitev skakalnic in razvoj 
mladih skakalcev. Poudaril je, da 
brez Jožeta Mermala, ki z BTC-jem 
sponzorira klub, ne bi šlo. Sam klub 
enostavno nima sredstev za vse po-

trebne projekte. Razvoj skakalnega 
centra je pomemben, saj lahko le 
tako organizirajo tekme najvišjega 
ranga. Na skakalni vikend, ki mu ve-
liko pomeni, vabi vse Zgornjesavinj-
čane, vsem, ki so glasovali zanj, se 
zahvaljuje. V občini meni, je še veli-
ko ljudi, tako v društvih kot gospo-
darstvu, ki bi si ta naziv prav tako za-
služili. Čeprav je sam pričakoval, da 
bo šel ta naziv v roke katerega dru-
gega kandidata, so z izborom zado-
voljni v klubu, saj menijo, da je ome-
njeni naziv nagrada za dobro de-
lo na področju smučarskih skokov. 
Rezultati se kažejo v zaupanju do 
kluba z organizacijo tekem za sve-
tovni pokal.

Štefka Sem

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI

Znan odbor za izvedbo praznovanja
Trinajsto sejo rečiškega občinske-

ga sveta je ob upravičeni odsotnosti 
župana Vinka Jeraja vodil podžupan 
in svetnik Milan Cajner. Poleg odbo-
ra za pripravo občinskega praznika 
so imenovali še člana v svet območ-
ne izpostave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti (JSKD) Mozirje in 
imenovali predstavnika javnosti v se-
natu za reševanje pritožb zoper poli-
ciste. Sprejeli so letni program športa 
in kulture v občini.

Svetniki so se strinjali, da tako 
program za šport kot za kulturo 
sprejmejo po skrajšanem postop-
ku. V drugi obravnavi so spreje-
li pravilnik o oddaji naročil, za ka-
tere ni potrebno objaviti razpisa, 
in odlok o ustanovitvi Razvojnega 
sveta Savinjske regije. Glede na to, 
da so to tematiko obdelali že v prvi 
obravnavi in so bile sedaj upošte-
vane pripombe, so svetniki oba do-
kumenta potrdili.

Za člana sveta območne izpo-
stave JSKD so imenovali Jožeta 
Skončnika, ki je to funkcijo opra-
vljal tudi v prejšnjem mandatu. An-
drej Flere je bil s sklepom potrjen 
kot predstavnik javnosti občine Re-
čica ob Savinji v senat za reševa-
nje pritožb zoper policiste, to zadol-
žitev je Flere opravljal tudi v prej-
šnjem mandatu.

Občinski svet je na predlog ko-
misije za mandatna vprašanja, vo-

litve in imenovanja potrdil petčlan-
ski odbor za pripravo občinskega 
praznika, ki bo v pomoč županu in 
občinski upravi pri organizaciji pra-
znovanja. V odbor se imenujejo tri-
je člani občinskega sveta in dva 
zunanja. Tako so svetniki potrdi-
li imenovanje Polonce Kolenc Ozi-
mic, Antona Strnišnika, Franja Pu-
karta, Siniše Todorovića in Jožeta 
Skončnika.

Marija Lebar

Ljubnem se namreč v zadnjem ča-
su vse vrti okrog smučarskih sko-
kov, veliko zaslug za to ima ravno 
Murko, ki je predsednik Smučarsko 
skakalnega kluba Ljubno BTC že 
petnajst let. Sam je bil perspektiven 
skakalec, med drugim pionirski in 
mladinski občinski prvak Celja. 

Nekdaj Celjana so na Ljubno 
ob Savinjo pripeljali ravno smu-
čarski skoki, zadržala ga je ljube-
zen. Tukaj si je ustvaril družino in 
se pozneje s pomočjo tasta podal 
na uspešno samostojno poslovno 
pot. Že več kot četrt stoletja je do-
bro znan mnogim lastnikom avto-
mobilov, saj ima kleparsko in ličar-
sko delavnico. Sam pravi, da mo-
ra biti pri takšnem poslu ljudem na 
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Naj osebnost občine 2011, Oglasi

JOŽE PUSTOSLEMŠEK, NAJ OSEBNOST OBČINE GORNJI GRAD 

Pesem ga spremlja že od otroštva

Po mnenju občanov Jožeta 
Pustoslemška odlikuje delavnost, 

požrtvovalnost, pozitivizem in 
skromnost. (Foto: MŠ)

Jože Pustoslemšek iz Tiroseka 
je s srcem in dušo kulturni delavec. 
Po mnenju občanov ga odlikuje 
skromnost, delavnost, požrtvoval-
nost in pozitivizem. Čeprav mu la-
ska, da so njegovo delo opazili, Pu-
stoslemšek poudarja, da je še veli-
ko posameznikov, ki s svojimi deja-
nji delalo v dobrobit občine, a osta-
jajo v ozadju neopazni. Res pa je, 
da mu po napornem delu na viso-
kogorski kmetiji, druženje in kultur-
no udejstvovanje pomeni sprosti-
tev in duhovno hrano. 

Pesem, narodna in cerkvena, 
ga spremlja že od otroštva. Oče je 

bil organist v domači cerkvi v Novi 
Štifti. »In tako je bilo samoumevno, 
da bom potem orglanje prevzel tu-
di sam,« pravi Pustoslemšek in po-
udarja, da se pogosto v takih pev-
skih zborih kalijo mladi kulturniki, ki 
se pozneje uveljavijo tudi širše.

Njegov prvi instrument je bila ki-
tara, ki se je sprva učil, pozneje pa 
tudi poučeval v prvih zametkih na-
zarske glasbene šole. Formalne 
glasbene izobrazbe nima, le veli-
ko volje in pozitivne energije, ki jo 
prenaša tudi na članice ženskega 
pevskega zbora v Bočni in domače 
cerkvene pevce v Novi Štifti. Sam 

prepeva v bočkem moškem pev-
skem zboru in v pevskem sestavu 
Fantje treh vasi. A to, kot sam skro-
mno pravi, ne obeša na veliki zvon. 
Celo prihod na oder mu je pogosto 
breme in ima veliko treme. 

Sicer pa ga okupira delo na 
kmetiji. Žena Marija namreč pou-
čuje v novoštifski podružnični šoli, 
zato sta obdelovanje zemlje in skrb 
za gospodinjstvo prepuščeno nje-
mu. V tem je Jože našel še eno veli-
ko zadovoljstvo, saj rad peče kruh, 
ki ga dostavlja svojim prijateljem 
po dolini. 

Marija Šukalo

IRENA FINKŠT, NAJ OSEBNOST OBČINE NAZARJE

Preko službe se je učila potrpežljivosti 
in trdnosti

Irena Finkšt: »Če delaš po svojih 
najboljših močeh, se gotovo 

premikaš v pravo smer.« 
(Foto: TG)

Irena Finkšt je medicinska se-
stra, ki v Zdravstveni postaji Nazar-
je že enaintrideseto leto skrbi za 
paciente in jim pomaga urejati za-
deve, povezane z njihovim zdrav-
jem. Informacije, da je bila predla-
gana za osebnost občine Nazarje, 
je bila vesela, nad končnim rezulta-
tom pa niti ne preveč presenečena. 
A to le zato, ker so jo tako pacienti 
kot prijatelji o svojem glasovanju in 
podpori redno obveščali ter ji s tem 
dali jasno vedeti, da si zmago več 
kot zasluži.

Z delom medicinske sestre v kra-
ju, kjer živi, se je Irena Finkšt vsa ta 
leta razvijala tudi kot oseba. Pre-
ko svoje službe se je učila potrpe-
žljivosti in trdnosti. Svoj poklic lju-
bi in ga niti po treh desetletjih ne 
bi zamenjala, a delo medicinskih 
sester ni lahko. »Najhujše je bilo v 
mojih začetkih, kot mami dveh ma-

lih otrok, ko smo sestre morale de-
žurati dva dni skupaj. Ker takrat 
še ni bilo telefona na vsakem do-
segu roke, pogosto celotno dežur-
stvo nisem vedela, kako je z moji-
ma otrokoma. Ker je tudi mož po-
gosto delal ponoči, sem bila na ve-
zi z otrokoma le preko UKV posta-
je, da smo se lahko slišali v prime-
ru nuje.« 

A njeno delo jo je kljub temu ve-
dno veselilo, zato jo najbolj osreču-
je to, da so jo pacienti vzeli za svo-
jo in ji to ob tej priliki tudi pokazali. 
»Če delaš po svojih najboljših mo-
čeh, se gotovo premikaš v pravo 
smer. Vedno mi je veliko pomeni-
lo, če so bili ljudje zadovoljni z mo-
jim delom in zaradi tega mi nikoli ni 
bilo pretežko vztrajati.« Finkštova je 
zato najbolj hvaležna za lepe spo-
mine na dogodke iz službe. Naj-
lepši je ta, da so se kar trije novoro-
jenčki rodili z njeno pomočjo, dva 
pravzaprav dobesedno v njene ro-
ke, ko je pomagala pri porodu v re-
šilcu. »Ko vidiš, da je z otrokom in 
mamico vse v redu in se zaveš, da 
si bil priča prihodu novega bitjeca 
na ta svet, te zajamejo neopisljivi 
občutki. Vedno sem svoje delo do-
jemala zelo čustveno, zato so do-
bri spomini toliko bolj dragoceni.«

Irena Finkšt zna ceniti besedo 
»hvala« in prav to ji lep rezultat v ak-
ciji Naj osebnost 2011 tudi pomeni: 

»Tako vidim, da po treh desetletjih 
dela pacienti in moji prijatelji opa-
zijo moj trud, spoštujejo delo medi-

cinske sestre in to mi pomeni naj-
več.«

Tatiana Golob
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Naj osebnost občine 2011, Gospodarstvo

VINKO JERAJ, NAJ OSEBNOST OBČINE REČICA OB SAVINJI

Ne samo župan, še mnogo več

Vinko Jeraj: »Na občini se trudimo, 
da delamo dobro in v korist večine 
občanov, res pa je, da vsem ljudem 

ni mogoče vselej ustreči.« 
(Foto: ML)

Drugo leto zapored je po mne-
nju rečiških občanov osebnost, ki 
je zaslužila ta laskavi naziv v akci-
ji Savinjskih novic, Vinko Jeraj. Po 

bregu Savinje približajo središču 
občine. Skupaj z ostalimi občina-
mi se bodo lotili obnove vodovoda 
Letošč. Dokončno so pridobili pro-
jektno dokumentacijo za obnovo 
Tavčarjevega dvora – imajo idej-
ni projekt in konservatorsko poro-
čilo. Prav tako je projekt ureditve 
trškega jedra in vpadnic v trg ta-
ko daleč, da se bodo lahko v me-
secu dni prijavili na razpis za so-
financiranje. »Žal pa opažam, da 
marsikdaj še vedno šteje le asfal-
tiranje, vse ostale dejavnosti obči-
ne niso tako cenjene,« dodaja Vin-
ko Jeraj. Rečica ob Savinji bo letos 
gostiteljica tako imenovane Pran-
geriade, to je srečanja slovenskih 
krajev, ki še imajo prangerje oziro-
ma sramotilne kamne, kar bo ve-

lik dogodek in bo potrebno veliko 
organizacijskega dela, izvedli pa 
bodo tudi vse ostale tradicional-
ne prireditve.

Na glasovnicah so glasoval-
ci zapisali tudi, da je družaben 
in aktiven. Ali je k njegovi prilju-
bljenosti kaj pripomogla vloga v 
videospotu, ki jo je odigral v lan-
skem letu, ga vprašamo. Nasme-
je se in pravi, da tega ne ve, je pa 
bilo snemanje spota za novo pe-
sem ansambla Golte zanj zani-
miva izkušnja. Sicer tudi kot igra-
lec ni novinec. Že izza šolskih let 
je nastopal, pozneje tudi v igral-
ski skupini društva Utrip, kjer so 
doživeli kar nekaj gostovanj pa 
tudi pohvalnih besed.

Marija Lebar

MARIJA KOČNAR, NAJ OSEBNOST OBČINE SOLČAVA

Prepričala s prizadevnim delom z 
mladimi in otroki

Marija Kočnar: »Delo v zboru 
ni samo petje, je tudi druženje. 
Mladi se pri tem učijo dobrih 

medsebojnih odnosov in 
odgovornosti.« (Foto: ML)

Osebnost, ki je po mnenju naših 
bralcev najbolj zaznamovala prete-
klo leto v solčavski občini, je Marija 
Kočnar. Tisti, ki so glasovali zanjo, so 
napisali, da jih je prepričala s priza-
devnim delom z mladimi in otroki, s 
požrtvovalnim vodenjem otroškega 
pevskega zbora in s tem, ker je ve-
dno dobre volje. O slednjem smo se 

kotu, na moževem domu, kjer, kot 
pravi Marija, v srečnem sožitju živi 
več generacij Kočnarjev. Njen mož 
ima zasebno podjetje, ona je pri 
njem zaposlena in mu ureja admi-
nistracijo ter vodi računovodstvo.

Pri mašah v solčavski cerkvi je 
z veseljem prisluhnila tamkajšnjim 
cerkvenim pevcem in prišla na za-
misel, da bi bilo dobro ustanoviti 
otroški pevski zbor. To se je res po-
srečilo in k zboru pride tudi do 16 
otrok, kar je za malo solčavsko ob-

močje precejšnje število. Pri maši 
redno prepevajo vsako prvo in tre-
tjo nedeljo v mesecu.

»Otroci se v glasbi sprostijo, so 
iskreni. Posebej radi pojejo pesmi, 
ki si jih sami izbirajo. Delo v zboru 
pa ni samo petje, je tudi druženje. 
Mladi se pri tem učijo dobrih med-
sebojnih odnosov in odgovorno-
sti,« pravi Kočnarjeva, ki ima načr-
te tudi za naprej. Rada bi sestavila 
še mladinski pevski zbor.

Marija Lebar

POJASNILO
Naj osebnost občine Luče Andreja Moličnik je po besedah občanov 

svojemu zdravniškemu poklicu predana z dušo in telesom. Zelo se za-
vzema za zdravje svojih pacientov ter živi s krajem in krajani. Mati treh 
nagajivcev nikdar ne zavrne klica na pomoč. Predstavili jo bomo v eni 
prihodnjih številk našega časopisa, ker je trenutno odsotna. 

Marija Šukalo

lahko prepričali tudi mi, ko smo se z 
njo pogovarjali v solčavski Rinki.

Marija izhaja z ljubljanskega 
konca. Doma je bila v vasi Nad-
gorica pri Črnučah. Je gimnazij-
ska maturantka, dokončanje štu-
dija gozdarstva pa ji preprečila ne-
pričakovana bolezenska težava. 
Kot deklica si je želela hoditi v glas-
beno šolo, a je ostalo le pri željah in 
pri poslušanju glasbe, ki jo je ime-
la rada že od malega. Tudi poje že, 
odkar pomni zase. Sama se je na-
učila igrati na kitaro, pri čemer se 
je dodobra seznanila tudi z notami. 

Kot dekle je bila v skavtski sku-
pini, s katero je nekoč prišla tudi v 
Matkov kot, kjer se je seznanila s 
svojim sedanjim možem. Ko je od-
šla, sta ohranila stike, predvsem 
preko pisem. Ljubezen je v letih do-
zorela, poročila sta se in imata de-
setletno hčerko. Živita v Matkovem 

KLS LJUBNO

Na seznamu najboljših 
zaposlovalcev

Zlata nit je projekt medijske hi-
še Dnevnik. Z njim iščejo vrhunska 
podjetja, v katerih imajo zaposleni 
možnost uresničiti svoje talente in 
tako prispevati k uspehu svoje or-
ganizacije. Med podjetji letos prvič 
sodeluje KLS iz Ljubnega ob Savi-
nji, podjetje za razvoj in proizvo-
dnjo zobatih obročev za avtomo-
bilske motorje, ki se je uvrstilo na 
seznam 101 najboljšega zaposlo-
valca. V anketi je sodelovalo preko 

7.000 zaposlenih iz vse Slovenije 
in na osnovi zbranih podatkov je bil 
sestavljen seznam najboljših za-
poslovalcev. V soboto, 4. februarja, 
bo znanih 21 finalistov v kategoriji 
malih, srednje velikih in velikih pod-
jetij. Zaključna prireditev z razgla-
sitvijo zmagovalcev pa bo pod ča-
stnim pokroviteljstvom ministrstva 
za delo, družino in socialne zadeve 
potekala 22. marca. 

Štefka Sem

mnenju večine tistih, ki so zanj po-
slali glasovnico, je Jeraj odličen in 
uspešen župan, družaben, aktiven, 
agilen, veseljak, prijazen v vsaki 
družbi in sposoben za vse.

Kaj pa o tem meni sam nomini-
ranec? »Vsakdo je vesel, če okolje 
opazi njegova prizadevanja, tako 
tudi jaz. Toda to hkrati obvezuje. Na 
občini se trudimo, da delamo dobro 
in v korist večine občanov, res pa 
je, da vsem ljudem ni mogoče vse-
lej ustreči.« Tudi ko se Jeraj sreču-
je z občani ob različnih priložnosti, 
so večinoma zadovoljni z dosežki v 
občini. Seveda pa jih še marsikatero 
delo in naloga še čaka.

Tako bo prioriteta letošnjega le-
ta Trnovški most in povezovalne 
ceste, da se naselja na desnem 
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Gospodarstvo, Iz občin

REČICA OB SAVINJI

Občina z najmanj storilci 
kaznivih dejanj

Izsledki primerjalne študije so 
pokazali, da je najmanj storil-
cev kriminalnih dejanj med vse-
mi slovenskimi občinami v obči-
ni Rečica ob Savinji. Lestvico naj 
občin so oblikovali s pomočjo po-
datkov o deležu obsojenih storil-
cev kaznivih dejanj v celotni po-
pulaciji. Da bi bila slika statistič-
no zanesljivejša, so uporabili po-
datke za pet let. 

Storilci kaznivih dejanj so bili 

analizirani glede na občino stalne-
ga bivališča in ne na kraj, kjer se je 
kriminalno dejanje zgodilo. Ni po-
sebno presenečenje, da na vrhu 
lestvice prevladujejo majhne obči-
ne, saj je v manjših skupnostih so-
cialna kohezija večja. V zadnjih le-
tih je bil zaradi kaznivih dejanj ob-
sojen dober odstotek prebivalstva 
oziroma petdesetkrat več kot v Re-
čici ob Savinji.

ŠS

SEJEM ALPE-ADRIA TURIZEM IN PROSTI ČAS

Skupna predstavitev turističnih ponudnikov 
SAŠA regije

Zgornjesavinjski razstavljavci na Gospodarskem razstavišču v Ljubljani 
(Foto: Franjo Atelšek)

V dneh od četrtka, 26. januarja, 
do nedelje, 29. januarja, je na Go-
spodarskem razstavišču v Ljublja-
ni potekal tradicionalni sejem regi-
je Alpe-Adria Turizem in prosti čas. 
Na njem so se predstavili tudi po-
nudniki turističnih storitev iz Zgor-
nje Savinjske doline, in sicer pod 
skupnim okriljem Savinjsko-šale-
ške območne razvojne agencije v 
okviru projekta Regionalna turistič-
na destinacija.

»Naš namen je bil predvsem, 
da se destinacija predstavi, iz iz-
kušenj pa vemo, da so konkre-
tnejši stiki na tej prireditvi bolj 
redki. Poleg predstavitve je na 
naši stojnici Janez Firšt iz gosti-
šča Firšt v Logarski dolini pripra-
vil animacijo in nagradno igro na 
temo Fidovega gaja, ki je obisko-

gajanje na sejmu ocenil kot dobro, 
saj so se za predstavitev zanima-
li številni obiskovalci. Gornjegraj-
ci na prireditvi promovirajo pred-
vsem Čebelarski praznik, posre-
dno pa tudi celotno občino, je še 
dodal Kramer.

Na sejmu se je na 9.000 kva-
dratnih metrih razstavnih površin 
predstavilo 300 ponudnikov turi-
stičnih storitev iz 11 držav in 20 
navtičnih podjetij. Tokrat so sodelo-
vale tudi države, ki ne sodijo v sa-
mo skupino Alpe-Adria, kot so Ita-
lija in Madžarska, Tunizija, Španija, 
Turčija, Srbija ter Bosna in Herce-
govina. Sejma se je letos prvič ude-
ležil tudi Maroko, ena najbolj turi-
stično privlačnih destinacij na afri-
škem kontinentu.

Marija Lebar

valce zelo zanimala in so osvoji-
li nekaj lepih nagrad,« je povedal 
Marko Slapnik, direktor zavoda 
Center Rinka iz Solčave, ki je ko-

ordiniral celotno predstavitev na-
še regije.

Predsednik Turističnega društva 
Gornji Grad Kristjan Kramer je do-

NAŠA SLOVENIJA 2011

Priznanje Jožetu Kakerju iz Luč

Jožetu Kakerju (levo) je za nagrado naša Slovenija 2011 čestital predsednik 
gibanja Kultura-natura Slavko Mežek. (Foto: Franjo Atelšek)

V sklopu sejma Alpe-Adria Turi-
zem in prosti čas so bila podeljena 
priznanja naša Slovenija 2011. Po-
delitev in izbor prejemnikov organi-
zira Gibanje za ohranjanje in uve-

ljavljanje slovenske kulturne in na-
ravne dediščine / krajine, kultura-
natura.si. Priznanja so podelili v 
štirih kategorijah: ohranjanje dedi-
ščine, raziskovanje in uveljavljanje 
dediščine, zasluge posameznikov 
in organizacij ter izobraževanje, 
usposabljanje in ozaveščanje. 

V kategoriji ohranjanje dediščine 

je eno od šestih priznanj, ki jih je po-
deljeval predsednik omenjenega gi-
banja Slavko Mežek, prejel tudi Jo-
že Kaker iz Luč za enkratno zbirko 
kašč na kmetiji Koklej v Podveži nad 

Lučami. Kaker je namreč od leta 
1983 rešil pred zanesljivim propa-
dom kar pet kašč in jih restavriral ter 
v prvotni obliki postavil na omenjeni 
domačiji, ob njih pa zgradil tudi ka-
pelico Fatimske Matere Božje. 

Marsikatera od postavljenih 
kašč je bila že deležna prvih žagi-
nih rezov in bi zagotovo končala v 

kakšni skladovnici drv, če ne bi zbi-
rateljska žilica restavratorja iz Luč 
to preprečila. Pred propadom pa 
ni rešil samo omenjenih kašč, nje-
govo delo je tudi obnovljen Žager-
ski mlin v Podvolovljeku in pastirski 
stan na planini Jezerce, ki ga je na 
nadmorsko višino 1.760 metrov iz 
planine Podvežak preselil kar s po-
močjo helikopterja in na novi loka-
ciji poskrbel za njegovo obnovo. 

Več kot prepričljivi razlogi torej, 
da je priznanje dobilo pravega la-
stnika iz naših logov, ki mu restavri-
ranje in ohranjanje stavbne in dru-
ge dediščine naših prednikov ni sa-
mo hobi, ampak del vsakdanjega 
življenja. Je član društva Zgornje-
savinjski starodobniki, zato se je 
podelitve udeležil tudi njihov pred-
sednik Ivo Sovinšek.

Franjo Atelšek
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Intervju

RAJKO PINTAR, PREDSEDNIK ORGANIZACIJSKEGA KOMITEJA LJUBNO

Ljubno je najmanjši kraj, 
ki organizira tekme 
svetovnega pokala

Prihodnji teden bo Ljubno ob Sa-
vinji mednarodno obarvano. V naj-
manjšem kraju, ki prireja ženske tek-
me v smučarskih skokih za svetovni 
pokal, se bo zbralo okrog 50 smu-
čarskih skakalk iz trinajstih držav. 
Dogajanje okrog tekem se bo priče-
lo že v petek popoldan z uradnim tre-
ningom in kasneje podelitvijo šte-
vilk, kjer bodo lahko obiskovalci sre-
čali skakalke tudi povsem od blizu. 
O pripravah na tekme je spregovoril 
predsednik organizacijskega komi-
teja Rajko Pintar.

- Prihodnji petek se bo na Ljubnem pričelo za-
res, kako bo potekal skakalni vikend?

Tekmi bosta v soboto in nedeljo, 11. in 12. fe-
bruarja. Obe se bosta pričeli ob 13.45 kot tu-
di neposredni prenos. V petek je ob istem času 
uradni trening, ob 17. uri bo na Placu na Ljub-
nem javna podelitev startnih številk z bogatim 
kulturnim programom. Vstopnice za prireditev 
je mogoče kupiti v predprodaji v hotelu Planin-
ka, kjer bo tudi informacijski center, ali na dan 
tekme ob skakalnici. Vstopnica za oba dneva 
prireditev stane pet evrov, otroci imajo brezpla-
čen vstop. 

- Koliko obiskovalcev pričakujete in kakšna 
bo prometna ureditev? 

V soboto in nedeljo pričakujemo okrog 3.000 
gledalcev na dan. Parkiranje bo urejeno v indu-
strijski coni. Redarji in policisti bodo usmerja-
li promet in skrbeli, da bodo vsi obiskovalci var-

no prehodili kratko pot od parkirišč do skakalni-
ce. Uradni trening v petek si bodo ogledali učen-
ci vseh zgornjesavinjskih šol. Istočasno jim bo-
mo pripravili predstavitev vojaških poklicev, mo-
žno si bo ogledati veliko sodobne vojaške teh-
nike, slovenska policija bo imela prikaz preven-
tivnih aktivnosti v prometu za otroke. Ob skokih 
bodo otroci prejeli še veliko drugih koristnih in-
formacij.

- Kakšni bodo spremljevalni dogodki ob ska-
kalnici?

Tako v petek, soboto kot nedeljo bo večer-
no dogajanje ob skakalnici pestro in predvsem 
glasbeno. V soboto bo v šoli nogometno sreča-
nje med trenerji vseh držav, večer prej načrtuje-
mo družabno srečanje glavnih funkcionarjev FIS 
in organizatorjev. Tega ni nikjer drugje. V turistič-
nem smislu si veliko obetamo od te prireditve. V 
pripravo spremljajoče ponudbe bodo vključena 
vsa društva v kraju in prav gotovo bo po tekmah 
zelo živahno.

- Organizacija tako velikega tekmovanja je 
veliko breme za klub. Koliko stane izvedba in 
koliko sponzorjev ste uspeli pridobiti? 

BTC je glavni sponzor, uspelo nam je pri-
dobiti še nekaj močnih domačih in tujih spon-
zorjev, brez katerih bi izvedbe tekem ne bilo. 
Strošek organizacije tekem je namreč okrog 
220 tisoč evrov, medtem ko so nas tekme ce-
linskega pokala stale okrog 35 tisoč evrov. Za 
tekmovanja na tako visokem nivoju je predpi-
sanih veliko pravil, s tem je bilo veliko dela. 
Postavljene bodo tribune za 400 do 500 ljudi, 
šotori, na vrhu skakalnice bo postavljen ogre-
valni šotor za tekmovalke. Računamo, da bi 
naj bil dobiček od prireditve tolikšen, da bi v 
klubu kupili nov kombi za prevoz mladih tek-
movalcev.

- Koliko časa že potekajo priprave na tekmo-
vanje?

Priprave trajajo že vse od poletja, ko smo iz-
vedeli za koledar tekem. Nekaj sprememb je bi-

lo potrebno narediti na sodniškem stolpu, uredi-
li smo cesto do vrha zaletišča, stopnice ob za-
letišču, postavili smo hišo, ki jo je sponzoriral 

BTC, v kateri bo urejeno delovanje vseh potreb-
nih služb. Občina je poskrbela za asfaltiranje po-
ti do hiše. 

V zadnjem času smo se lotili priprave skakal-
nice. V to je bilo vloženega izredno veliko dela 
domačih skakalnih delavcev in tudi občanov. 
Temperature doslej niso bile naklonjene izdelavi 
snega in sneg smo lahko delali le ponoči. Zadnji 
teden so temperature primerne, da se sneg dela 
tudi preko dneva. Čaka nas še postavitev tekmo-
valne vasi, ki bo opremljena z udobnimi bivalniki 
za reprezentance. Preteklo soboto je bil prvi pre-
izkus skakalnice, najprej so jo preizkusili doma-
či skakalci, nato so na njej trenirale slovenske re-
prezentantke, ki so skakalnico ocenile kot odlič-
no pripravljeno.

- Ste zadovoljni z medijsko podporo, se do-
volj govori o tekmovanju? 

Promocija prireditve je velika, že sedaj je po 
vsej Sloveniji preko 200 jumbo plakatov, ki vabi-
jo na tekme. Slovenija je preplavljena s fotogra-

fijami slovenskih smučarskih skakalk, ki vabijo 
na Ljubno in tega smo veseli. Neposredni pre-
nos bo ponesel ime Ljubnega po vsem svetu in 
šele po zaključenem tekmovanju se bomo zave-
dali velikosti te prireditve in kaj bo to prineslo ob-
čini.

- Koliko ljudi je potrebno za izvedbo takšne 
prireditve?

Lahko bi rekli okrog 300. Sem spadajo vsi, ki 
so pomagali pri pripravi skakalnice, organiza-
torji, do tistih, ki še bodo del velike ekipe, to so 
redarji, televizijska ekipa, merilci, sodniki. Orga-
nizatorji se zahvaljujemo vsem, ki so pomagali 
v najtežjem delu, pri pripravi skakalnice. To delo 
ne bo zaman, kajti prepričani smo, da se lahko 
poleg izredno velike prepoznavnosti Ljubnega in 
Zgornje Savinjske doline nadejamo tudi dobrih 
rezultatov naših tekmovalk. Kakšne stopničke bi 
bile lepo presenečenje ob prvi tekmi za svetov-
ni pokal pri nas.

Štefka Sem

»Preteklo soboto je bil prvi preizkus 
skakalnice, najprej so jo preizkusili do-
mači skakalci, nato so na njej trenirale 
slovenske reprezentantke, ki so skakal-
nico ocenile kot odlično pripravljeno.«

»Slovenija je preplavljena s fotografi-
jami slovenskih smučarskih skakalk, ki 
vabijo na Ljubno in tega smo veseli. Ne-
posredni prenos bo ponesel ime Ljubne-
ga po vsem svetu in šele po zaključenem 
tekmovanju se bomo zavedali velikosti te 
prireditve in kaj bo to prineslo občini.«

Rajko Pintar
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10-LETNICA DRUŠTVA BOLNIKOV ZA OSTEOPOROZO ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Pravočasno zdravljenje izboljša bolezensko stanje

»S svojim delom želimo pokazati, 
da je tudi zadnja tretjina življenja 
lahko prijetna, če kaj naredimo 

sami za svoje počutje.« 
(Foto: Marija Šukalo)

Društvo bolnikov z osteoporozo 
Zgornje Savinjske doline je zaokro-
žilo deset let delovanja. Obletnico 
so člani pod vodstvom predsedni-
ce Majde Krajner obeležili s slavno-
stno prireditvijo. Na njej so kultur-
no-športni program oblikovali čla-
ni društva in ljudske pevke Pušeljc. 

O desetletju dela je spregovorila 
Majda Krajner, ki je v svojem govo-
ru poudarila, da se je skupina obli-
kovala po meritvah kostne gostote 

in začela telovaditi v nazarski špor-
tni dvorani pod vodstvom fiziotera-
pevtke. Bolezen jim je predstavila 
zdravnica Ida Kramer Pustoslem-
šek. Tako so sprva »raztezale« svo-
je telo, hodile na plavanje v Topol-
šico in se v Celju udeležile DEXA 
meritev ter se priključile celjskemu 
društvu. Skupine bolnic so se po-
zneje oblikovale tudi v Mozirju, na 
Ljubnem in na Rečici ob Savinji. V 
letih delovanja so za širšo javnost 

na novoletnih srečanjih. 
»Imele smo veliko idej, veselja 

do dela, druženj in željo, da poma-
gamo tistim, ki jim je osteoporo-
za že zagrenila življenje. S pravil-
nim in pravočasnim zdravljenjem 
se bolezensko stanje lahko izbolj-
ša ali vsaj zavre napredovanje raz-
gradnje kosti. S svojim delom želi-
mo pokazati, da je tudi zadnja tre-
tjina življenja lahko prijetna, če kaj 
naredimo sami za svoje počutje. 
Prav zaradi tega pozivamo vse, da 
vztrajno telovadijo, plavajo, kolesa-
rijo ali plešejo ter se pravilno hrani-
jo in družijo. To je namreč smisel ži-
vljenja,« je med drugim izpostavila 
Krajnerjeva. 

Slavljenkam so spregovorili še 
predsednica celjskega območne-
ga društva bolnikov z osteoporo-
zo Zdenka Zupanc Zrinski in pred-
stavnica nazarske občine Sonja 
Boršnak. Uradni del so zaključili z 
družabnim srečanjem in izmenja-
vo izkušenj. 

Marija Šukalo

POSLOVNO-KOMERCIALNA ŠOLA CELJE, VIŠJA STROKOVNA ŠOLA

Podelili diplome 
diplomantkam in 

diplomantom

Diplomantke izrednega študija v Mozirju 
(Fotodokumentacija PKŠ Celje)

V Celjskem domu so v petek, 20. 
januarja, svečano podelili diplome 
diplomantkam in diplomantom Po-
slovno-komercialne šole Celje, Višje 
strokovne šole, ki so diplomirali v le-
tu 2011. Podelili so kar 301 diplomo. 
Diplomanti so se izobraževali kot re-
dni ali izredni študenti programov 
komercialist in računovodja ter no-
vega programa ekonomist, in sicer 

v Celju, Rogaški Slatini in Mozirju. 
Za Višjo strokovno šolo je bila 

podelitev velikega pomena, saj je 
bila podeljena tisoča diploma te 
šole, ki ima sicer skupaj že 1.160 
diplomantov, kar potrjuje, da gre 
za specializirano poslovno šolo, 
ki izvaja kakovostno in praktično 
usmerjeno izobraževanje.

KŠ

ZBIRANJE IN PREVZEM ZAPUŠČENIH TER ODSLUŽENIH MOTORNIH VOZIL

Brezplačno do potrdila o 
razgradnji

Zbiranje in razgradnja vozil v družbi Karbon je družbeno koristna in nujna 
naloga. (Foto: Jože Miklavc)

Podjetje Karbon, d.o.o., koncesi-
onar za izvajanje gospodarske jav-
ne službe ravnanja z izrabljenimi 
motornimi vozili na širšem obmo-
čju Koroške, Štajerske, Šaleške in 
Zgornje Savinjske doline, tudi v tem 
letu organizira akcijo zbiranja, pre-
vzema ter razgradnje odsluženih 
ter zapuščenih motornih vozil. Ne 
le, da opravijo prevzem in strokov-
no uničenje neuporabnih vozil, pač 
pa odvoz vozila na območju 30 km 
od zbirnega centra oziroma sede-
ža podjetja v Velenju opravijo brez-
plačno. 

Vse občane občin v Zgornji Sa-
vinjski dolini, ki imajo odslužena 
vozila in jih želijo oddati v brezplač-
no ekološko razgradnjo družbi Kar-
bon, vabijo, da se za odvoz dogo-
vorijo s predstavnikom družbe ozi-
roma s podjetjem A.M. Miklavc iz 
Nizke, ki je njihov pogodbeni par-

tner in imajo tudi zbirno mesto za 
našo dolino. Zapuščena oziroma 
iztrošena vozila bodo zbirali in pre-
vzemali brezplačno do 1. aprila. Ta-
ko se bodo vključili v vseslovensko 
akcijo Očistimo Slovenijo in s tem 
prispevali, da bo v naravnem oko-
lju vse manj navlake in škodljivih 
snovi. 

Zadnji lastnik odsluženega vozi-
la bo ob predaji vozila prejel potrdi-
lo o razgradnji, ki ga je dolžan de-
ponirati na upravni enoti ob odja-
vi vozila iz prometa. Ker mnogi še 
vedno ne odnehajo odlagati kovin-
skih in drugih odpadkov (motornih 
vozil in gospodinjskih aparatov) v 
gozdovih, porečjih, opuščenih gra-
moznicah, jezerih in na zasebnih 
zemljiščih, so tako družbena skrb 
kot aktivnosti posameznikov več 
kot nujna.

Jože Miklavc

organizirale meritve kostnega mo-
zga na petnici in pripravile različna 
predavanja. 

Obvladovanje bolezni je pove-
zano tudi s pravilno prehrano, zato 
ni naključje, da so članice društva 
pripravile kuharski tečaj. Za druže-
nje in sproščanje so se vsa ta leta 
podajale na trgatve in se poveselile 
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Zgodovina in narodopisje 

Piše: Aleksander Videčnik

Ko je šlo za pašnike (1)

Še pred prvo svetovno vojno so si kmetje 
Zgornje Savinjske doline prizadevali za organi-
zacijo pašništva. To je bilo nujno, če hoteli po-
večati število govedi, ovac in drugih domačih ži-
vali na svojih posestvih. Obdelovalno zemljo so 
potrebovali za razne setvene posevke – za pri-
delavo hrane. Našli so ustrezno obliko povezo-
vanja v pašniške zadruge, ki so bile v avstrijskih 
deželah že običajne, predvsem na alpskem ob-
močju. 

V Gornjem Gradu so ustanovili Pašniško za-
drugo leta 1908. Ustanovil jo je vsestranski po-
budnik napredka Fran Kocbek. Vanjo so se vklju-
čevali tudi kmetje iz Nove Štifte. Odličen tajnik je 
bil dolga leta Rafael Gluk iz Nove Štifte, zato je 
občasno ta zadruga delovala tudi kot Pašni-
ška zadruga Nova Štifta. Kmalu so našteli 169 
članov iz predelov Gornjega Grada, Nove Štifte, 
Bočne in Savine. Nedolgo za tem so ustanovili 
pašniško zadrugo tudi na Ljubnem.

Škofijska uprava veleposestva je imela seve-
da drugačne načrte za predele Gospodne, Glo-
bače, Travnika, Raven, Kašnega vrha in Lepe-
natke. Gozd je njihovim nameram bolj ustrezal 
kot pašniki, zato so bili bolj za to, da se pašni-
ki zarastejo.

Takoj po prvi svetovni vojni so kmetje veli-
ko pričakovali od napovedane agrarne refor-
me. Politične stranke so izkoriščale težek polo-
žaj kmetov in vsaka po svoje so obetale rešitev 
tega vprašanja. Žal pa so oblastniki izvedbene 
predpise prilagajali bolj interesom veleposestni-
kov kot kmetov. Zato so ljudje na zborih ugovar-
jali počasnosti in odmiku od prvega osnutka za-
kona, ki je bil bolj naklonjen potrebam kmetom 
in tako obljube o agrarni reformi niso bile niko-
li uresničene.

V Novi Štifti so kmetje brez dlake na jeziku 
napadli oblast, ki ni storila tega, kar je prvotno 
obljubljala. Vse bolj se je vedelo, da ta reforma 
ne bo prinesla ljudem tega, kar so pričakovali. 
Tako je na shodu SLS v Novi Štifti Jože Laznik, 
bilo je sredi dvajsetih let, prebral govor s hudi-
mi obtožbami okoli neugodnega poteka agrar-
ne reforme. Ta polemičen nagovor je napisal Ra-
fael Gluk, tajnik Pašniške zadruge. Bil je oster, tu-
di tole je zapisal: » ... da tudi cerkvena oblast ne 
pozna sočloveka, ko gre za njeno lastnino.«

Pašniške zadruge so bile nekako kolektivno 
vodene. Vsak član je imel določene obveznosti 
do skupnih nalog. Nekdo od kmetov je skrbel za 
pašnik in pastirja, rekli so: »Ta in ta je odgovoren 

za ta in ta stan.« Posebno skrbni so bili pri obve-
zi prinesti cirngo (oskrbo) za pastirja. Vse je bilo 
dogovorjeno. Ob neki priliki sem vprašal dolgo-
letnega predsednika Franca Zalesnika – Vršni-
ka, kako so izvajali pravice in dolžnosti članov in 
če so imeli pogodbe, pa mi je smeje odgovoril: 
»Držala je beseda.« Na večjih planinah so imeli 
poleg pastirja (volarja) še pomočnika, ki so mu 
pravili privajač.

Paša je običajno trajala do 1. junija do male 
gospojnice (8. september). Dan pred tem pra-
znikom so odgnali živino s planin. To je veljalo 
za okolje Gornjega Grada in Nove Štifte, ne pa 
denimo na ljubenskem območju. Ko so govori-
li o opravljeni paši, so rekli: »Toliko in toliko živine 
smo prepasli na tem pašniku.«

V tridesetih letih dvajsetega stoletja so priče-
li ustanavljati pašniško-gozdarske zadruge. Kaj 
več o njih ni zapisano. 

Druga svetovna vojna je seveda pustila hu-
de posledice nemškega nasilja, ko so leta 1944 

pričeli požigati v Novi Štifti in nadaljevali vse do 
Šmartnega ob Dreti, tam so jih napadli partiza-
ni in jih pregnali preko Lipe na Kranjsko. Pozneje 
niso več požigali po Zadrečki dolini.

RAFAEL GLUK IZ NOVE ŠTIFTE 
Bilo je leta 1978, ko je Kmetijska zadruga 

Mozirje pripravljala spominsko razstavo ob 
obletnici Pašniške zadruge Gornji grad. Teda-
nji direktor ZKZ Lojze Plaznik me je naprosil, 
da razstavo postavim. Iskal sem gradivo, pred-
vsem dokumentacijo, ki bo verodostojna in za-
nimiva. Svetovali so mi razgovor z Rafaelom 
Glukom, dolgoletnim funkcionarjem zadruge, 
ki je živel v Novi Štifti. Spoznal sem tako člove-
ka bistrega uma in zelo pokončne drže. Takoj je 
bil pripravljen sodelovati. Res je hranil zanimi-
ve listine, in sezname kmetij, ki so sodelovale v 
Pašniški zadrugi, in še mnogo drugih zapisov. 

Moram reči, da sem človeka občudoval. Seve-
da sem se zavedal, da bo treba gradivo kopira-
ti za Zgodovinski arhiv v Celju. Gluk je na to pri-
stal. Vse, kar sem kopiral, je sedaj ohranjeno v 
tej inštituciji. Nekatere posebno zanimive zapi-
se bomo tudi objavili.

Gluk je bil odličen sogovornik, povedal mi je, 
da ima sestavek izpod njegovega peresa o veliki 
ofenzivi na soški fronti leta 1917, ko so avstrijske 
sile ob izdatni pomoči nemških zaveznikov raz-
bile italijansko fronto in zasedle ogromno oze-
mlje. Tedaj so Nemci prvič na tej fronti uporabili 
bojni plin. Verjetno bo zapis Gluka zanimal naše 
bralce, saj je zelo doživeto napisan.

Prva pravila Pašniške zadruge:
Poslovni in pašniški red pašniške zadruge v 

Gornjem gradu
Splošna določila
1) Delokrog zadruge se razteza v občinah 

Gornji Grad, Bočna in Nova Štifta.

2) V zadrugo se sprejemajo samo oni živino-
rejci, ki stanujejo v teh občinah in ki so že od nek-
daj na katerem, v imenovanih občinah se naha-
jajočem planinskem pašniku.

3) V vseh zadevah tikajočih se zadrug, obra-
čati se je vedno na načelnika (načelstvo).

4) Vsak posamezni pašnik, ki ga ima zadru-
ga v najemu, ima nadzorovanje in oskrbuje oni 
odbornik, ki ga načelnik za to določi in ki spada 
na dotični pašnik.

Posebna določila
1) Na vsak poedini pašnik smejo vedno pri-

gnati živino na pašo samo oni kmetje, ki so čla-
ni zadruge in ki so že poprej dajali živino na ta 
pašnik. V primeru, da bi bil kateri pašnik preza-
seden, se pa naj odvišna živina primerno razde-
li na druge, manj zasedene pašnike, kar naj na-
čelstvo po svoji presoji izvrši.

Nadaljevanje prihodnjič.

Načelstvo Pašniške zadruge Gornji Grad leta 1926. Fotografiral Jože Laznik, Spodnji Pečnik.
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KOMEDIJA PACIENTI V ČAKALNICI

Čakanje na zdravnika, ki ga sploh ni

»Veste, gospa Rozi, saj zračenje je potrebno, ampak zaradi prevelikega prepiha ste pa sedaj na urologiji,« je Rozi (Polona 
Rihter) povedal slikar Franci (Dejan Ugovšek). (Foto: Štefka Sem)

Premiera gledališke igre Pacienti v čakalnici je v soboto, 
21. januarja, na Ljubnem ob Savinji potolkla vse rekorde v 
gledanosti. Dvorana ljubenskega kulturnega doma je spre-
jela več kot tristo ljudi željnih smeha, skoraj toliko jih je pred-
stavo obiskalo še v nedeljo. Igralci gledališke skupine do-
mačega kulturnega društva so po enoletnem premoru do-
kazali, da jim smisla za humor v tem času ni zmanjkalo, saj 
je preverjena igralska zasedba navdušila gledalce. Ljudem 
so ponudili dozo smeha, ki ga menda na recept ni mogoče 
dobiti, čeprav se je igra vrtela okrog zdravstva, ki je, kot so 
sami ugotovili, v krizi.

Čakalnica pred ambulanto je prostor, kjer se po naklju-
čju srečajo slikar Franci (Dejan Ugovšek), nekdanja gleda-
liška diva gospa Rozi (Polona Rihter), ki je mimogrede sa-
moplačnica storitev, in Magdalenca (Ana Napotnik), ki ne 
skriva, da po zaslugi svojih čarov preskakuje čakalne vrste. 
Stole v čakalnici grejejo še trije starejši pacienti, ki so po 

ugotovitvi ostalih tam še od preteklega leta. 
Pogovori omenjenih treh akterjev se dotikajo vseh plati 

življenja ter seveda nevzdržnega čakanja v zdravstvu in pri-
hodnosti te dejavnosti. Dogajanje na odru sta popestrila či-
stilka Marija (Ana Napotnik) in mesar (Jože Vodušek), ki 
v čakalnici prodaja bio klobase, čisto domače iz madžar-
skih svinj. Prodaja v čakalnici je zadnji hit, saj se tako vrata 
zdravniških ambulant menda hitreje odpirajo. Za smeh sta 
v ozadju skrbela pacienta Jožica Pustoslemšek in Ivko Ret-
ko, ki sta navduševala tudi brez besedila. Po dolgotrajnem 
čakanju pacienti po naključju ugotovijo, da je njihovo čaka-
nje zastonj, saj zdravniki štrajkajo. 

Komedijo je režirala Urša Solar, pri izvedbi sta pomaga-
la še Mija Ugovšek kot šepetalka in Nace Mlinar, ki je poskr-
bel za sceno. Ljubenski gledališčniki s predstavo že gostu-
jejo v številnih krajih Zgornje Savinjske doline.

Štefka Sem

ČRNA NA KOROŠKEM 

Ekipa županj gradila snežno skulpturo

Ekipa slovenskih županj je postavila svoj snežni grad (Fotodokumentacija Občine Črna na Koroškem)

Na planoti Mitnek pod Peco je minulo soboto potekala ju-
bilejna – dvajseta prireditev Snežni gradovi Kralja Matjaža. 
Črnjanska županja Romana Lesjak je na prireditev povabi-
la tudi slovenske županje, ki so se pridno spoprijele z ume-
tnim snegom in postavile svoj grad.

Kiparjenja v snegu se je lotilo sedem županj, med njimi 
tudi nazarska Majda Podkrižnik. Ta je povedala, da je bi-

lo vzdušje odlično, za gradnjo pa je bilo potrebno kar pre-
cej fizične moči, saj snežni bloki niso bili ravno lahki. »Sre-
čanje je bilo izredno prijetno, sprostile smo se in izmenja-
le tudi kako tehtno besedo. Dogovorile smo se, da se na-
slednjič srečamo septembra v Kobaridu,« je povedala Pod-
križnikova.

Marija Lebar
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OKREPIMO SI TELO – IZBOLJŠAJMO IMUNSKI SISTEM
Mraz, dnevi brez sonca in z njimi virusi, so del vsake zime. V 

tem času marsikomu precej upade odpornost telesa, kar virusom 
olajša pot v naše telo, posledica so prehladi ali resnejše bolezni. 
Zato je pomembno, da v zimskih dneh načrtno izboljšujemo svoj 
imunski sistem s hrano, telesno dejavnostjo in razvajanjem, po-
sledica katerega je zmanjševanje stresa. Do boljšega imunskega 
sistema pravzaprav ni težko priti, če le upoštevamo nekaj nasve-
tov strokovnjakov. Kakšnih, o tem več v tokratni prilogi namenje-
ni našemu zdravju.

ZIMA NAČENJA ODPORNOST NAŠEGA TELESA
Večina med nami se v zimskem času manj giblje, prehranju-

je se s hrano, manj bogato z vitamini, izpostavljeni smo neneh-
nim temperaturnim razlikam. Če k temu prištejemo še vsakodnev-
ni stres zaradi napornega dela v službi in družinskih obveznosti, je povsem 
razumljivo, da naša telesna odpornost slabi. A vsaj nekaterim faktorjem, ki 
slabijo naš imunski sistem, se lahko izognemo z upoštevanjem nekaterih 
nasvetov in tako vzdržujemo visoko raven imunske odpornosti.

Pripravila 
Tatiana Golob

Zdravje – naše 
bogastvo

S PREHRANSKO TERAPIJO OKREPIMO TELO
Ključ do zdravega in s tem tudi daljšega življenja je pravzaprav preprost. 

Zdrava hrana nas lahko obrani marsikatere zdravstvene tegobe, kajti uži-
vanje nekaterih živil in odrekanje drugim, lahko močno okrepi obrambni 
mehanizem telesa. O prehranski terapiji so pisali že stari Grki, vedno bolj 
resno pa jo jemljejo tudi sodobni znanstveniki. Ne gre za nobena presene-
tljiva odkritja, le za ponovno opominjanje, katere zdravilne dobrote nam 
ponuja narava. Prvo načelo zdrave prehrane je uživanje raznovrstnih živil, 
enako pomembno je tudi, da uživamo čim manj predelano hrano. Slednja 
vsebuje veliko manj soli in veliko več dodatnih hranil, kot industrijsko pre-
delana hrana. Poleg splošnih prehranskih nasvetov, s katerimi smo vsaj v 
osnovah seznanjeni vsi, obstaja še nekaj »prehrambenih trikov«, ki doda-
tno krepijo naš imunski sistem:

Najmočnejši antioksidanti: borovnice, orehi, temna čokolada, granatno 
jabolko, zeleni ohrovt, rdeče vino, zeleni čaj, grozdni sok, ječmen.

Zdravilna zelišča in začimbe: cimet, česen, gorčica, ingver, kajenski po-
per, koriander, kurkuma, muškatni orešček, nageljnove žbice, žajbelj.

»Dobre maščobe« za boljše zdravje: maščobe omega 3, ribe, ribje olje, 
olivno olje, oreščki, laneno seme.

Več vlaknin v našo prehrano: najbolj koristne so topne vlaknine, ki upo-
časnjujejo prebavo, zato čim pogosteje posežimo po ovsu, ječmenu in ja-
bolkih, ki imajo nizek glikemični indeks.

Več vitaminov in mineralov, večja učinkovitost: vitamin C krepi imunski 
sistem, vitamin E tvori rdeče krvničke, betakaroten zavira nastanek rakavih 
obolenj, selen je blagodejen za debelo črevo in prostato.

Z GIBANJEM PREPREČIMO OSLABITEV NAŠE IMUNOSTI
Redno gibanje ima pozitiven vpliv na imunski sistem, saj odlaga njego-

vo slabljenje, ki pride s starostjo. Poleg tega zaradi sproščanja endorfinov 
v krvni obtok gibanje zmanjšuje in preprečuje stres ter povzroča občutek 
zadovoljstva, kar je pomembno za vzdrževanje trdnega imunskega siste-
ma.

Redno gibanje je edini naravni način, da se »rešimo« stresnih hormonov. 
Fizičnemu naporu samodejno sledi sproščanje telesa in s tem odpravlja-
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nje stresnega stanja. Z gibanjem se ustvarja mišična masa, ki zelo koristi 
pri vnetjih in okužbah, ob katerih imunski sistem potrebuje ogromno hrane.

ZA MOČAN IMUNSKI SISTEM POMEMBNO REDNO SPROŠČANJE
Pogosto sproščanje z rednimi počitki je nepogrešljivo za dobro delova-

nje imunskega sistema. Slednji namreč spada med organe, kjer se celice 
najhitreje trošijo in nastajajo nove. Že miren spanec veliko doprinese k do-
bri telesni odpornosti, glede sproščanja pa ravno tako obstaja veliko mo-
žnosti, ki hkrati ponujajo sprostitev in krepijo naše zdravje.

S SAVNO PROTI BOLEZNI
Telo se z vročino bojuje proti boleznim in savna proizvede natančno ta-

kšno stanje, kot ga naravno povišana telesna temperatura. V savni koža 
doseže temperature okoli 40 °C, pri tem pa imunski sistem začne proizva-
jati antitelesa in bele krvničke, ki se bojujejo proti boleznim. 

SOLNA TERAPIJA ZA ZDRAVA DIHALA
Eden izmed sproščujočih in hkrati zdravilnih načinov, da preživimo ne-

kaj kvalitetnega časa, je tudi obisk solne terapije. Solna terapija je idealen 
način za izboljšanje zdravja dihalnih in kožnih bolezni, pomaga tudi tistim, 
ki imajo težave z artritisom, revmatskimi obolenji, akutnim ali kroničnim 
vnetjem dihal, sinusov ali kože.

MASAŽA KLJUBUJE STRESU
Tudi prepuščanje svojih mišic v roke izkušenega maserja je zelo spod-

budno za naš imunski sistem. Masaža ima pomembno vlogo pri zaviranju 
nastajanja hormona kortizola, ki oslabi naš imunski sistem. Poleg znižanje 
ravni kortizola masaža zvišuje ravni serotonina in dopamina v našem te-
lesu, kar pomeni tudi zmanjšanje stresa, anksioznosti in depresije. Redne 
terapije z masažo dokazano pomagajo osebam z oslabljenim imunskim 
sistemom, večajo odpornost, odpravljajo nespečnost, migrene in bolečine, 
ki so posledica fizičnega dela.
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PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

7. tradicionalni pohod na Tolsti vrh 

Pohodniki so uživali v naravi, kljub temu da je bilo snega le tu pa tam za 
vzorec. (Foto: Bojan Golob)

Nazarski planinci so že sedmo 
zimo zapovrstjo organizirali pohod 
na Tolsti vrh, ki je s svojimi 1.077 
metri višine poleg Šentjoškega vr-
ha najvišji vrh Dobroveljske plano-
te. Letošnji vzpon ni spremljala pra-
va snežna belina, kljub temu je bi-
lo 32 pohodnikov z izletom več kot 
zadovoljnih.

Zbor članov društva in drugih lju-
biteljev narave je bil v Potoku pri Mo-

torčku, nato pa so se po markira-
ni poti povzpeli do koče na Farban-
ci. Po okrepčilu so se podali naprej 
mimo Babjega kolena do križišča in 
nato do kmetije Ručgar, čakal jih je 
le še vzpon proti Tolstemu vrhu. Na 
samem vrhu je pohodnike kljub po-
manjkanju sonca sprejel lep raz-
gled na Kamniško-Savinjske Alpe.

Na poti nazaj so se ustavili pri 
spomeniku NOB, kjer so prižga-

li svečo v spomin padlim borcem 
za svobodo. Sledil je le še povratek 
na Farbanco, kjer jih je lačne in rav-

no prav utrujene že čakal počitek in 
okusna topla malica.

TG
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6. MEDNARODNO TEKMOVANJE ZA NAGRADO AVSENIK

Zvirovi učenci domov z petimi srebrnimi in dvema 
bronastima priznanjema

Glasbena šola Avsenik iz Be-
gunj je predzadnji vikend v januar-
ju pripravila 6. tradicionalno med-
narodno tekmovanje harmonikar-
jev za nagrado Avsenik. Na njem je 
meh harmonike v treh dneh razte-
gnilo 147 mladih iz Avstrije, Nem-
čije in Slovenije, ki igrajo klavirsko, 
kromatično ali diatonično harmo-
niko. Med njimi so bili tudi učenci 
Primoža Zvira. Nastopajoče je oce-
njevala komisija v sestavi Igor Pod-
pečan, Toni Iskra, Klemen Leben in 
Werner Lexer.

Tekmovalci so se predstavili po 
ustaljenem programu Avsenikove-
ga tekmovanja - z dvema tekmo-

kar sedem svojih frajtonarjev, ki 
so osvojili pet srebrnih in dve bro-
nasti priznanji. Med srebrne so 
se v svojih starostnih kategorijah 
uvrstili Peter Prohart in Maja Hor-
vat iz Maribora, Silvo Lovrečič iz 
Vurberka ter Zgornjesavinjčan-
ki Barbara Kropovšek iz Homc in 
Tanja Podkrižnik z Ljubnega ob 
Savinji. Bron sta si prislužila Ma-
riborčana Klemen Gungl in Kle-
men Sodec. Ob tovrstnih dosež-
kih Zvir ni skrival zadovoljstva. Še 
posebej je vesel napredovanja 
Podkrižnikove, ki se igranja uči le 
dobro leto in pol. 

Marija Šukalo

valnima skladbama; eno obvezno 
iz razpisa, vnaprej predlagano po 
izboru strokovnih sodelavcev or-

ganizatorja in eno po lastni izbiri iz 
Avsenikovega repertoarja. 

Učitelj Zvir je v Begunje poslal 

Nejc Klemenšek prejel nagrado za drugo mesto

»Srebrni« harmonikar Nejc Klemenšek 
z mentorjem Tomažem Gučkom 
(Fotodokumentacija družine 
Klemenšek)

Na tekmovanju harmonikarjev za 
nagrado Slavka Avsenika je v kate-
goriji B učenec Glasbene šole Nazar-
je Nejc Klemenšek med petnajstimi 
tekmovalci osvojil visoko drugo me-
sto. Nejc Klemenšek, doma z Rečice 
ob Savinji, je v tekmovalnem progra-
mu v kategoriji B nastopil s klavirsko 
harmoniko. Zaigral je dve skladbi. 
Obvezna je bila Ko vinček govori, po 
lastni izbiri pa sta se z mentorjem To-
mažem Gučkom odločila za skladbo 
Od vasi do vasi. Nejc je prepričal ko-
misijo in osvojil drugo mesto.

Mladi harmonikar obiskuje še-
sti razred Glasbene šole Nazarje in 
se uči pri glasbenem pedagogu To-
mažu Gučku. Ta je svojega učenca 
tudi spremljal na tekmovanju. Gu-
ček je dejal, da je visoko uvrstitev 
po tihem pričakoval, saj je Nejc pri-
den in prizadeven učenec. 

Marija Lebar

KONCERT KLASIČNE GLASBE NA REČICI OB SAVINJI

Matija Veninšek s sošolci pripravil bogat program

Matiji Veninšku (prvi z desne) so večer klasične glasbe pomagali oblikovati 
violinistka Eva Grmek, flavtistka Maša Cilenšek in tolkalist Jure Rozman. 

Kulturno-umetniško društvo Utrip 
je 22. januarja pripravilo koncert kla-
sične glasbe s harmonikarjem Mati-
jo Veninškom. V avli rečiške osnov-
ne šole so se poleg njega predstavi-
li učenci Konservatorija za glasbo in 
balet Ljubljana (KGBL). Sodelovali so 
flavtistka Maša Cilenšek, tolkalist Ju-
re Rozman in violinistka Eva Grmek 
ter korepetitorka na klavirju Milanka 
Črešnik.

Rečičan Matija Veninšek je za-
čel z igranjem klavirske harmonike 
pri sedmih letih v nazarski glasbe-
ni šoli. Trenutno obiskuje četrti le-
tnik KGBL, smer harmonika pri Kle-
mnu Lebnu. Matija želi svojo glas-
beno pot nadaljevati na Akademiji 

Njena trenutna preokupacija so 
sprejemni izpiti na ljubljanski aka-
demiji za glasbo in igranje v Sim-
foničnem orkestru KGBL. Jure Roz-
man je bivši dijak oddelka za bob-
ne na smeri jazz in zabavno glas-
bo KGBL. Sodeluje z mnogimi glas-
beniki, trenutno pa poučuje na trži-
ški glasbeni šoli in igra v oddaji slo-
venske nacionalke Ugani, kdo pri-
de na večerjo. 

Bogat program, ki so ga pripra-
vili, je obsegal dela Carla Stamitza, 
Josefa Haydna, Johanna Sebasti-
ana Bacha, Charlesa Wilcoxona, 
Astra Piazzolla, Vitja Avseca, Ru-
dolfa Bručija in številnih drugih.

Marija Šukalo

za glasbo v Ljubljani. Udeležuje se 
številnih koncertov in tekmovanj ta-
ko doma kot v tujini

Eva Grmek je z igranjem kljuna-

ste flavte pričela na vrhniški glas-
beni šoli. Pozneje je njena spre-
mljevalka postala violina. Tudi Ma-
ša Cilenšek je učenka na KGBL. 

(Foto: MŠ)

Primož Zvir ne skriva zadovoljstva ob dosežkih svojih učenk Barbare 
Kropovšek (desno) in Tanje Podkrižnik. (Foto: Marija Šukalo)
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STAND UP KOMEDIJA NA PRIHOVI

Predstavitev vsakdanjega življenja na 
humoren način

Tin Vodopivec, Uroš Kuzman in Aleš Novak (od leve) so pripravili odličen 
stand up večer poln humorja. (Foto: Marija Šukalo)

Pokaži kaj znaš na Rečici ob 
Savinji

Na odru rečiškega kulturnega 
doma se bodo že desetič zapo-
vrstjo zvrstili improvizatorji, profe-
sionalci in amaterji iz Zgornje Sa-
vinjske doline in širše. Na zabav-
no glasbeni prireditvi Pokaži kaj 
znaš, katere idejni vodja je Jože 
Mlinar, bodo obiskovalce zabavali 
pevci in pevke ter plesalci rečiške 

osnovne šole, ljudske pevke Lipa 
iz Šmartnega ob Dreti, harmoni-
karski orkester Primoža Zvira in 
številni drugi. Organizatorji oblju-
bljajo prijetno druženje in spro-
stitev ob glasbi, zato vabljeni 12. 
februarja ob 15. uri na Rečico ob 
Savinji.

Marija Šukalo

PREDAVANJA SPES V KNJIŽNICI MOZIRJE

Od sodbe k (samo)
spoštovanju

S predavanjem Mojce Grešak 
Od sodbe k (samo)spoštovanju se 
je v začetku januarja v Galeriji Mo-
zirje odvilo eno izmed predavanj iz 
cikla Partnerski odnosi. Društvo za 
kulturo odnosov SPES skupaj s Knji-
žnico Mozirje za 16. februar pripra-
vlja že naslednje predavanje, ko se 
bodo zbrani z Grešakovo pogovar-
jali o družini in kako v njej (pre)živeti. 

Z uvodnim vprašanjem »Kaj poč-
nemo, moški in ženske, da se nam 
venomer ponavljajo enako boleče 
situacije ter konflikti v partnerskem 
odnosu?« se je v prostorih mozirske 
galerije razvila dvourna razprava, ki 
pa je za zbrane minila kot blisk. Kot 

so se prisotni strinjali z Grešakovo, v 
skoraj vseh partnerskih odnosih po 
prvih medenih letih neizbežno na-
stopi faza, ko se zakonca rada za-
pleteta v težko prepoznavno bitko 
za premoč. Gre za nepotešenost ne-
ke temeljne življenjske potrebe, s ka-
tero živimo od zibelke do groba in je 
nevrološko vgrajena v možgane sle-
hernega bitja. 

Šele ko presežemo brezplodno 
verigo dokazovanj, kdo je dober in 
kdo je slab, kdo ima prav in kdo ne, 
se po prepričanju Grešakove uspe-
mo odpreti drug drugemu tudi za ta 
osnovna eksistencialna vprašanja.

TG

Franky's pub na Prihovi je po-
novno pripravil večer komedije. Ob-
činstvo so zabavali stand up komi-
ki Uroš Kuzman, Aleš Novak in Tin 
Vodopivec. 

Uroš Kuzman je asistent na fa-
kulteti za matematiko. Pravi, da 
njegov nastop zrcali osebnost, pre-
teklost in razmišljanje. Ob tem ne 
more reči, da je njegov humor neka 
znanstvena veda. Čuti pa, da ma-
terial nastaja predvsem na podlagi 
asociacij in logike. Obe prvini upo-
rablja tudi v vsakodnevnem pokli-
cu. Odrasel je v Velenju in se tja iz 
prestolnice, kjer trenutno živi, rad 
vrača. 

Aleš Novak, Šmarčan v Ljubljani, 

na enovrstičnicah, ki so povezane 
v zgodbe, katerih rdeča nit je njego-
vo razumevanje dogodkov vsakda-

njega življenja. Prisega na šoferski 
in študentski humor, pozna zgod-
be iz študentskega življenja in ve, 
zakaj je zjutraj težje vstati. 

Tin Vodopivec, ki se je na Prihovi 
preizkusil tudi kot povezovalec pro-
grama, je trenutno eno najbolj vro-
čih imen slovenske stand up sce-
ne komikov. S svojim humorjem, 
ki temelji na vsakodnevnih izku-
šnjah, je popularen med vsemi ge-
neracijami. Na njegovem progra-
mu se najdejo tudi šale o seksu 
ali o odnosih med spoloma. Z odr-
sko osebnostjo zmedenca, povsod 
kjer nastopi, deluje naravno in pre-
pričljivo.

Marija Šukalo

Vesna Milek: Cavazza – 
biografski roman

Biografski roman o življenju Bo-
risa Cavazze, priznanega sloven-
skega igralca, je zgodba, polna lju-

bezni in žalosti, tragedij in strasti, 
je dokaz, da življenje piše najbolj-
še zgodbe. V knjigi, ki jo je zapisa-
la Vesna Milek, je Cavazza sprego-
voril o svoji življenjski poti, ki ni bila 
vedno posuta z rožicami. Milekova 
je okruške spomina povezala v bio-
grafski roman, ki pripoveduje o ne-
kem ranjenem otroštvu med drugo 
svetovno vojno in po njej, o prvih 
zaljubljenostih, prvih udarcih v bo-
ksarskem ringu, preživetih nevih-
tah na morju, o Leningradu takoj 
po vojni, o usodni ljubezni, o bole-
čini ob izgubah Cavazzi najbolj lju-
bljenih oseb. 

je predstavil pogled na domači kraj 
z distance. Je mlad stand up ko-
mik, ki gradi svoj nastop predvsem 
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PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO POBREŽJE OB SAVINJI

Kritično ocenili delo v preteklem letu
Člani pobreškega gasilske-

ga društva so na občnem zboru 
ocenili lanskoletno delo in si za-
črtali delovanje za letos. Pode-
ljena so bila številna priznanja in 
napredovanja v čin, manjkalo ni 
niti dobronamerne kritike na de-
lo v društvu.

Kot je povedal predsednik Jan-
ko Žuntar, so že podpisali aneks k 
tripartitni pogodbi o delovanju ga-
silske javne službe z rečiško obči-
no. Pri tem je dejal, da sredstev za 
popravilo strehe gasilskega doma 
za letos v občinskem proračunu 
ni planiranih. Za lansko leto je na-
štel številne dejavnosti z organiza-
cijskega področja, ki so jih opravili 
v društvu. Omenil je izobraževanje 
in usposabljanje članov, izvedene 

zdravniške preglede in udeležbo 
na Florjanovi maši.

Poveljnik Ivan Antinac je po-
ročal, da na območju, ki ga po-
kriva društvo, lani na srečo niso 
imeli nobene intervencije, so se 
pa udeležili intervencij skupaj z 
drugimi društvi v občini. Z obža-
lovanjem se je dotaknil (ne)de-
lovanja mladinskih desetin, kar 
je bila posledica daljše odsotno-
sti mladinskega mentorja zaradi 
bolezni. Zatrdil je, da bodo temu 
področju letos namenili vso po-
zornost. 

V funkciji poveljnika občin-
skega gasilskega poveljstva je 
Franc Finkšt podal poročilo o de-
lovanju poveljstva. Lani so ime-

li v občini opravka le s tremi in-
tervencijami, leto poprej s šesti-
mi in leta 2009 devet intervencij, 
kar kaže trend padanja različnih 
nezgodnih dogodkov, ne samo 
požarov.

Zbranim sta spregovorila še po-
slanec in podpredsednik državne-
ga zbora RS Jakob Presečnik in žu-
pan občine Rečica ob Savinji Vin-
ko Jeraj, ki je izrazil zadovoljstvo z 
delom gasilcev v občini. O delova-
nju Gasilske zveze Zgornje Savinj-
ske doline je poročal njen podpred-
sednik Roman Krajner. Ta je skupaj 
s predsednikom Jankom Žuntar-
jem podelil priznanja in napredo-
vanja v čin.

Marija Lebar

PLANINSKO DRUŠTVO NAZARJE

Večer o podvodnem svetu

Aleksander Avguštin je predstavil podvodni svet, ki ga uživa v svoji vlogi 
potapljača. (Foto: Tatiana Golob)

Vodstvo nazarskega planinske-
ga društva je v letošnjem ciklu pla-
ninskih večerov poskrbelo za pe-
strost predavanj, saj se udeležen-
cem tedenskih srečanj ne pred-
stavljajo le poznavalci planin, am-
pak tudi drugi predavatelji, ki s sr-
cem živijo z naravo v njenih različ-
nih oblikah. 

V sredo, 18. januarja, se je zbra-
nim tako pridružil Aleksander Av-
guštin in pobližje predstavil podvo-
dni svet, ki ga uživa v svoji vlogi po-
tapljača. Avguštin je član Športne-
ga društva Trident, sam pa je naj-
bolj aktiven v društvenem centru 
namenjenemu izobraževanju po-

tapljačev. Zbranim je v prvem de-
lu svojega predavanja predstavil 
namen in delovanje potapljaškega 
centra, šolanje, ki ga mora bodoči 
potapljač opraviti, preden se lah-
ko samostojno potaplja ter opre-
mo, ki je potrebna za potapljače-
vo varnost. 

Drugi del večera je bil name-
njen sproščanju ob zanimivih fo-
tografijah in posnetkih iz podvo-
dnega sveta tako v slovenskem 
morju in jezerih kot v bolj eksotič-
nih deželah, ki se lahko pohvali-
jo z bogato podvodno floro in fav-
no.

Tatiana Golob

MOST DO ZNANJA IN PRILOŽNOSTI 

Ekološko pridelano sadje 
ni gnojeno in škropljeno

Predavanje je pripravila Mateja Moravec (levo), v imenu LUV je obiskovalce 
pozdravila Biserka Plahuta. (Foto: Štefka Sem)

V prostorih gornjegrajske osnov-
ne šole je potekalo predavanje Sa-
dne vrste primerne za ekološko pri-
delavo. Brezplačna predavanja v 
okviru projekta Most do znanja in 
priložnosti organizira Ljudska uni-
verza Velenje (LUV). Predavala je 
Mateja Moravec, v imenu LUV je 
spregovorila Biserka Plahuta. 

Moravčeva je predstavila sa-
dne vrste, ki so primerne za eko-
loško pridelavo. Ekološka pride-
lava je pomembna, je poveda-
la Moravčeva, saj tako pridela-
na hrana ni škropljena in je zato 

bolj zdrava. Katero sadje je eko-
loško pridelano, lahko ob naku-
pu preverimo, saj so ekološki iz-
delki označeni s posebnimi ozna-
kami. Pripravila je pregled avtoh-
tonih sadnih vrst in jagodičevja, 
tudi sort, ki niso tako poznane, 
a v naših krajih dobro uspevajo. 
Omenila je, da lahko doma pride-
lamo veliko sadja in jagodičevja, 
ki bo vedno popestrilo domač je-
dilnik. Njen nasvet je bil tudi, da 
ekološke sadike kupujemo v eko-
loških drevesnicah. 

Štefka Sem

Jože Vučko, predsednik komisije 
za delo z veterani, je pohvalil delo 

starejših gasilcev. (Foto: ML)
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Ljudje in dogodki, Šport

3. DOL ŽENSKE CENTER

Večni derbi postregel z dobro igro

Drugo letošnje srečanje med Ljubenkami (levo) in Mozirjankami se je znova odvrtelo v prid slednjih. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Na parketu Športne dvorane Mozirje je bil na 
zadnji januarski petek odigran še eden izmed 
medsosedskih derbijev ženske odbojke. V dese-
tem krogu letošnjega tekmovanja 3. DOL za žen-
ske sta se pomerili ekipi OK Mozirje in OK KLS 
Ljubno. 

Drugo letošnje medsebojno srečanje se je 
znova odvrtelo v prid Mozirjank, ki jih vodi Sre-
čo Skok. Na prvem obračunu jeseni so namreč 
Mozirjanke gostovale na Ljubnem ob Savinji in 
takrat domačinke porazile s tesnim 3:2 v setih. 
Takratna izenačena igra je napovedovala dober 
boj tudi v ponovnem srečanju, tokrat v Mozirju in 
gledalci niso bili prikrajšani.

Začetek je bil pisan na kožo ljubenskim igral-
kam. Po živčni igri na strani domačink so gostje 
z lahkoto povedle z rezultatom 8:1. Po minuti od-
mora se je stanje umirilo, Mozirjanke pa so pri-
čele pohod proti zmagi v prvem setu. Do nje jim 
je v veliki meri pripomogel slab sprejem gostite-
ljic, ki so le s težavo vračale žogo na nasprotno 
stran igrišča. Takšno igro je zaznamoval rezultat 
prvega seta, ki so ga dobile domačinke s 25:15. 

V drugem setu je bila igra bistveno bolj ize-
načena, kljub temu pa Ljubenke niso našle pra-
ve formule za poraz tokrat izjemno dobro raz-
položenih domačink. Končni rezultat druge igre 
25:22 govori v prid izenačene igre s jezičkom, ki 

pa se je v finalu igre prevesil na stran domačink. 
Podobno je bilo tudi v tretji igri. Izrazitega odsto-
panja v kvaliteti igre niso dosegle ne ene, ne dru-
ge igralke. Mozirjanke gostjam sicer niso dovoli-
le presenečenja, po drugi strani pa tudi niso do-
segle večje rezultatske razlike. Na koncu je bilo 

25:19 in končnih 3:0 v igrah.
Z novo, peto zmago v devetih tekmah, so se 

Mozirjanke utrdile na petem, Ljubenke pa so z 
dvema zmagama na sedmem mestu tekmoval-
ne lestvice.

Benjamin Kanjir

Predstavljata se POŠ Bočna in POŠ Nova Štifta

Šolska stavba v Novi Štifti je starejša in potrebna 
posebne skrbi.

Prenova stavbe v Bočni je omogočila vselitev ene skupine vrtca 
in dveh kombiniranih oddelkov z 21 učenci.

OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad je šola, ki ima 
v svoji sestavi kar dve podružnici in še vrtec v 
dveh krajih. To predstavlja izjemno pestrost in 
povečuje zahtevnost poslovanja, prav tako pa 
terja več usklajevanj in prilagajanj pri upravlja-
nju ter poslovanju zavoda.

POŠ Bočna je v letu 2011 obeležila 135-letni-
co delovanja šole v kraju. Po 25 letih prekinitve 
dela (leta 1978) je svoja vrata nazadnje odpr-
la v šolskem letu 2003/2004. Prenova stavbe 
je omogočila vselitev ene skupine vrtca in dveh 
kombiniranih oddelkov z 21 učenci. Vrtec in šo-

la sta skupaj na »bočkem griču« tudi 
danes, le da je v vrtcu sedaj bistve-
no več otrok kot v šoli. Delujeta dva 
kombinirana oddelka od 1. do 4. ra-
zreda ter en oddelek vrtca in pol. 
Kljub vsemu upamo, da bodo po-
goji za obstanek šole izpolnjeni še v 
bodoče, saj se izjemno lepo vključu-
je v življenje in delo kraja. Omogoča 
posebej prijazen prehod otrok iz vrt-
ca v šolo, prav tako nudi učencem 
ustrezne pogoje za delo, razmero-

ma novo opremo in to-
plo sprejetost v krogu 
zaposlenih. Pod svojo 
streho nudi prostore tu-
di krajevnim društvom, kar še utrjuje 
njeno mesto in pomen v Bočni.

POŠ Nova Štifta deluje že od leta 
1875. V času po drugi svetovni vojni 
beleži le triletni izpad delovanja med 
leti 1961 in 1964 ter dvoletni izpad 
v letih 1975 do 1977. Trenutno sta 
tam dva kombinirana oddelka od 1. 
do 4. razreda in število rojstev obeta 
njeno nemoteno delovanje še nada-
lje. Šolska stavba je starejša in po-
trebna posebne skrbi, a osnovni po-

goji za delo šolarjev so vzpostavljeni. Prizade-
vanja krajanov dokazujejo, da jim je mar za pri-
hodnost podružnice, čeprav so prisotne tudi že-
lje po vpisu otrok na matično šolo. Upajmo, da 
ta trend ne bo ogrožal obstoja šole, ki se lepo 
prepleta z življenjskim utripom kraja in krajevnih 
društev. Prav tako pa omogoča in zagotavlja ka-
kovostno izobraževanje, prijetno počutje in lepe 
učne rezultate. V kletnih prostorih imajo svoj dru-
žabni prostor tudi krajevni športniki, ki se strinja-
jo in podpirajo želje po obstoju šole v Novi Štifti.

Lilijana Bele



21Savinjske novice št. 5, 3. februar 2012

Šport

SVETOVNI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH ZA DEKLETA

Vražje Slovenke pripravljene na svetovni spektakel 
na Ljubnem

Od leve: Matjaž Triplat, Maja Vtič, Anja Tepeš, Špela Rogelj, Katja Požun, Urša Bogataj, Eva Logar in 
Primož Peterka (Foto: Andreja Prel)

V skakalnem parku na Ljubnem ob Savinji 
potekajo še zadnje priprave za tekmi ženskega 
svetovnega pokala, ki jih bo Smučarsko skakal-
ni klub Ljubno BTC gostil 11. in 12. februarja. Ge-
neralni pokrovitelj te premierne prireditve v Slo-
veniji je BTC Ljubljana, ki skrbi za vse potrebno 
tako na promocijskem kot organizacijskem po-
dročju, da se bodo dekleta iz celega sveta in 
ostali akterji, ki sodijo k organizaciji tako velike-
ga projekta, v naši dolini kar najbolje počutili. 

Za dobro tekmovalno vzdušje bodo bržkone 
poskrbele tudi naše vražje Slovenke, ki so v tej se-

zoni v odlični formi in se redno uvrščajo med de-
seterico tega najprestižnejšega tekmovanja. V 
skupni razvrstitvi pokala je z naskokom v vodstvu 
Američanka Sarah Hendrickson, na drugem me-
stu je lanska zmagovalka tekem na Ljubnem Av-
strijka Daniela Iraschko, sledi še ena Američanka 
Lindsey Van, naša najboljša pa je Zagorjanka Ka-
tja Požun na odličnem petem mestu. 

Ker tudi ostale ne zaostajajo veliko, bosta mo-
rala glavni trener Matjaž Triplat in njegov svetova-
lec, najbolj trofejni slovenski skakalec in dvakratni 
zmagovalec skupnega seštevka svetovnega po-

HOKEJ NA LEDU

Lučani zmagali na turnirju

Lučki hokejisti so suvereno zmagali na turnirju v Vuzenici. (Fotodokumentacija HD Luče)

V soboto, 28. januarja, je potekal hokejski tur-
nir na drsališču v Svetem Vidu pri Vuzenici. Na 
turnirju so sodelovale ekipe Sv. Vida, Radelj, Dra-
vograda, Slovenj Gradca, Raven na Koroškem 
ter Hokejskega društva Luče. Lučani so najprej 
zmagali proti Fužinarju iz Raven s 3:1, nato so s 
3:2 premagali Bidre iz Slovenj Gradca ter v tekmi 
za prvo mesto še s 5:1 ekipo Dravograda. 

S po tremi goli in tremi podajami sta se izka-
zala Evgen Jurič ter Jaka Breznik. Adam Breznik 
je dosegel tri gole in eno podajo, Matjaž Urtelj 
pa en gol in štiri podaje. S tem uspehom hokeji-
sti iz Luč samozavestno vstopajo v zadnji del dr-
žavnega prvenstva v inline hokeju, kjer prav ta-
ko merijo na najvišja mesta.

Štefka Sem

GORNJESAVINJSKI SMUČARSKI KLUB 
MOZIRJE (GSK)

Maroltova 
četrta na 

mednarodni 
tekmi

Članici GSK Mozirje Urša Marolt in Anja Drev 
sta se pretekli vikend udeležili reprezentanč-
nih tekem v smučarskem centru Ricky na Če-
škem. Maroltova je na veleslalomski tekmi dose-
gla odlično četrto mesto. Na slalomu se je med 
52 tekmovalkami Drevova uvrstila na 24. mesto, 
Maroltova je bila 25. 

Štefka Sem

SMUČARSKI SKOKI

Pikl še išče 
pravo formo

Najboljšemu zgornjesavinjskemu smučar-
skemu skakalcu in reprezentantu Primožu Piklu 
v tej sezoni ne gre in ne gre. Čeprav so priprave 
potekale v utečenem ritmu kot vsa prejšnja leta, 
njegova forma in skoki še zdaleč niso to, kar bi 
morali biti. Vzrokov za nastalo stanje si ne zna 
razložiti niti Piko sam, vsekakor pa ne gre za za-
sičenost s skoki, saj še vedno pridno trenira, še 
rajši pa nastopa. 

Njegove zadnje predstave na japonskem ce-
linskem pokalu so vendarle pokazale premik 
na bolje in ker je sezona šele na polovici, seve-
da ne gre obupati. Njegova velika želja je nastop 
na svetovnem prvenstvu v poletih in na zaključ-
ku v Planici, kjer bo tudi padla odločitev o njego-
vi nadaljnji karieri.

Franjo Pukart

kala, Primož Peterka temeljito premisliti, koga uvr-
stiti v ekipo za tekmo. Zagotovo so si mesto poleg 
Požunove zagotovile še Urška Bogataj, Špela Ro-
gelj, Maja Vtič, Anja Tepeš in Manja Pograjc, o na-
stopu ostalih, obetavnih domačih skakalk pa bo 
odločalo predvsem število nacionalne kvote. Or-
ganizator je omogočil, da so Slovenke že trenira-
le na preurejeni skakalnici in po treningu sodeč so 
res vražje. Ljubitelji skokov od blizu in daleč pridite 
na Ljubno, imeli boste kaj videti. 

Franjo Pukart
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Č R N A   K R O N I K A

• VLOM V PLANINSKO KOČO
Klemenča jama: Policisti so 23. januarja 

prejeli obvestilo, da je bilo vlomljeno v kočo 
na Klemenči jami. Ob tem je nastala materi-
alna škoda, ki znaša okoli 200 evrov. Polici-
sti za storilcem še poizvedujejo.

• PRETEPEL PARTNERKO
Mozirje: 28. januarja po deseti uri zve-

čer je prišlo do kršenja javnega reda in mi-
ru v gostinskem lokalu v Mozirju. Na kraju 
je patrulja ugotovila, da je občan pretepel 
izvenzakonsko partnerico. S strani polici-
stov je bila občanu izrečena prepoved pri-
bliževanja, zoper njega pa bo podana ka-
zenska ovadba za kaznivo dejanje nasilje 
v družini.

• IZPRED HIŠE UKRADENO VOZILO 
Tirosek: 28. januarja zvečer je bilo v Ti-

roseku izpred stanovanjske hiše ukrade-
no osebno vozilo znamke BMW X5, sre-
brne barve, reg. št. LJ 79-9VF. Ob 20.15 
uri je bilo vozilo najdeno, prav tako je bil 
ugotovljen storilec navedenega dejanja, ki 
se je z vozilom odpeljal okoli 2 km v Tiro-
sek, kjer je nato vozilo parkiral. Zoper nje-
ga bo na pristojno državno tožilstvo poda-
na kazenska ovadba za kaznivo dejanje 
odvzem motornega vozila. Vozilo je bilo vr-
njeno lastniku.

• IZ PREDALA VZEL DENARNICI 
Mozirje: 28. januarja zvečer je neznani 

storilec iz predala ob točilnem pultu v go-
stinskem lokalu v Mozirju vzel dve denar-
nici, v katerih je bilo skupno 361 evrov. Za 
neznanim storilcem policisti še poizvedu-
jejo.

• VLOMILEC NI NIČ ODNESEL 
Tirosek: 29. januarja je občan obvestil 

dežurnega policista, da je bilo v Tiroseku 
vlomljeno v starejšo hišo. Bila je nenaselje-
na, iz notranjosti pa storilec ni ničesar od-
nesel. 

• VLOMLJENO V GOSTINSKI LOKAL 
Tirosek: 29. januarja je bilo vlomljeno v 

gostinski lokal v Tiroseku. Neznani storilec 
je vlomil skozi vhodna vrata in odnesel LCD 
televizor ter računalnik. Na silo je odprl bla-
gajno, iz katere je ukradel okoli 500 evrov 
gotovine. 

STRELSKO DRUŠTVO MOZIRJE

Zmagali Dušan Žehelj in člani SD 
Gornji Grad 1

Prehodni pokal za zmagovalno ekipo je iz rok letošnjega udeleženca paraolimpijskih iger Gorazda 
Tirška (desno) pristal v roka ekipe SD Gornji Grad 1. (Foto: Roman Mežnar)

Prejšnji petek se je zaključila 4. strelska liga z 
zračno puško v organizaciji Strelskega društva 
Mozirje. Zadnji krog je prinesel spremembe na 
lestvici ekip in posameznikov na mestih, ki pri-
našajo kolajne. Pokal zmagovalni ekipi in kolaj-
ne ekipam in posameznikom sta podelila držav-
ni prvak in letošnji udeleženec paraolimpijskih 
iger Gorazd Tiršek ter podpredsednik državne-
ga zbora Jakob Presečnik.

V posamični konkurenci je slavil Dušan Žehelj 
iz Strelskega društva Gornji Grad. Drugo mesto 
je pristreljal Peter Bezovšek iz istega društva. 
Oba sta bistveno pripomogla h končni zma-
gi njune ekipe SD Gornji Grad 1, ki se je na vrh 
lestvice zavihtela v predzadnjem krogu, v za-
dnjem pa potrdila zmago. 

Do spremembe je prišlo na drugem mestu le-
stvice ekip. Druga ekipa SD Mozirje je prehitela 
kolege iz prve. K uspehu je odločilen delež pri-
speval najmlajši udeleženec lige Klemen Petek, 
ki je z odličnim streljanjem prav v zadnjem kro-
gu osvojil bronasto kolajno med posamezniki 
in srebrno medaljo ekipno. Najboljša udeležen-
ka lige je bila Gabrijela Petek iz SD Mozirje. sle-
dili sta ji sestri Klara in Špela Praznik iz SD Gor-
nji Grad. 

Prehodni pokal za zmagovalno ekipo je zo-
pet prešel v roke SD Gornji Grad, za njegovo traj-
no osvojitev pa je potrebna trikratna zaporedna 
zmaga, mogoče v peti izvedbi lige, ki se bo pri-
čela jeseni.

Roman Mežnar

SMUČARSKO SKAKALNI KLUB LJUBNO BTC

Borut Mavc mladinski državni 
prvak 

Borut Mavc je postal najboljši kombinatorec 
med mladinci do 18 let. (Foto: Štefka Sem)

Zadnjo nedeljo v januarju se je v Mislinji in 
na Rogli odvijalo državno prvenstvo v nordijski 
kombinaciji in smučarskih skokih za mladince 
do 18 let. V nordijski kombinaciji je bil neprema-
gljiv član SSK Ljubno BTC Borut Mavc, ki je osvo-
jil naslov mladinskega državnega prvaka. Na 
posamični skakalni tekmi je Mavc osvojil četrto 
mesto, Matic Ajnik 30.

Mlajše kategorije so se na ta dan pomerile 
na tekmovanju za regijski pokal Cockta. Ljuben-
ski skakalci so osvojili dve zmagi: Tanja Fricelj 
v konkurenci deklic do 13 let in Karlo Vodušek 
med dečki do 10 let.

Cicibani do 9 let: 3. Lenart Presečnik, 5. Go-
razd Završnik, dečki do 10 let: 3. Jernej Preseč-
nik, deklice do 11 let: 4. Eva Jurjovec, 5. Petja 
Brglez, dečki do 11 let: 6. Marsel Lihteneger, 7. 
Žak Mogel, 10. Peter Kolenc, dečki do 12 let: 4. 
Lovro Vodušek, 7. Aljaž Nerat, 11. Medard Bre-
zovnik.

Štefka Sem
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Zahvale, Oglasi

Bolezen te je objela,
poslednjo moč ti vzela,
ni več stiska tvojih rok,
ostal le nate nam spomin je,
ob spominu trpek jok,
le srce in duša ve,
kako boli, ko več te ni.

O, kako rad bi sredi trav stal,
kot drevo, ki čuti v sokovih,
ko pride pomlad.
                      (Srečko Kosovel)

Za boj z usodo ti je zmanjkalo moči,
zato ljubezni si prepustila se,
ki nate iz neba se zlila je,
in spokojno svoje zaprla si oči.

ZAHVALA

Franc BLATNIK
1922 – 2012 

Ob boleči izgubi našega Franca se iskreno in hvaležno zahvaljuje-
mo vsem, ki ste se udeležili pogreba in ga pospremili k večnemu po-
čitku v Dravogradu in nam izrekli sožalje. Hvala vsem, ki ste ga obi-
skovali v njegovi težki bolezni, in še enkrat hvala vsem in vsakemu 
posebej.

Žalujoči: žena Mojca, hčerka Eva, sestre in brata

ZAHVALA
Ob boleči izgubi drage mamice, žene, sestre in tete

Andreje PAVŠEK
roj. Brinovšek

5.2.1955 – 17.1.2012
iz Šmartnega ob Dreti

se zahvaljujemo sorodnikom, prijateljem, sosedom ter znancem in 
vsem, ki ste se v tako velikem številu poslovili od nje. Hvala za izre-
čena sožalja, darovano cvetje, svete maše, sveče in denarne prispev-
ke. Neizmerno smo hvaležni vsem, ki ste nam kakorkoli pomagali pri 
organizaciji pogreba. Hvala g. župniku za lepo opravljen obred, pev-
cem, ministrantom, pogrebcem in pogrebni službi Morana ter govor-
niku za poslovilne besede. Hvala dr. Lipnikovi in sestram za dolgo-
letno zdravljenje ter zdravniškemu osebju Bolnišnice Topolšica za 
zdravljenje in vso skrb v njenih najtežjih mesecih. Še enkrat hvala 
vsem, ki ste bili z nami v teh težkih trenutkih.

Žalujoči: vsi njeni

ZAHVALA
Ob boleči izgubi dragega brata, svaka in strica

Jožeta TURKA
18.7.1940 – 25.1.2012 

iz Radegunde 

Iz srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem za pomoč in tolažbo v najtežjih dnevih. Iskrena hvala dr. Le-
skovšku za hitro pomoč. Hvala Danici Napotnik za obiske in prinaša-
nje Jezusa na dom in za besede slovesa. Hvala za vse, kar ste darova-
li v njegov spomin. Iskrena hvala g. župniku Fonziju za opravljen po-
greb, hvala pevcem in pogrebni službi Morana in vsem, ki ste ga po-
spremili na zadnji poti.

Vsi njegovi

Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja, kjer boš ti,
po tej poti za teboj pridemo
mi vsi.

ZAHVALA

Angela KUMER ROBNIK
31.5.1926 – 24.1.2012

Ob izgubi naše mame, babice in prababice se iskreno zahvaljujemo 
vsem, ki ste jo obiskovali v njeni dolgoletni bolezni in jo pospremili 
na njeni zadnji poti.

Iskrena hvala Binejevi Ani, Škomnavi Micki, Mlakarski Lizi in Belo-
glavčevi Pavli.

Hvala tudi patronažni sestri Verici za njene obiske.
Posebna zahvala Metuljevim, darovalki obhajil za vsakotedenske 

obiske ge. Anici Kumer in župniku Vikiju Košcu za dolgoletne obiske 
na domu in lepo opravljen pogrebni obred.

Zahvaljujemo se tudi pevcem za lepo odpete pesmi ter ge. Robniko-
vi za lepe besede slovesa.

Vsi njeni
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Za razvedrilo

(Foto: ŠS)

POGLED, KI UBIJA VZVRATNO
Stoječi komik Aleš Novak o izkušnjah z žen-

skami: »Jaz sem jo pogledal, kakor da vidim 
nebesa. Ona me je pogledala, kakor da vidi 
pohotnega žrebca. Takoj mi je dala vedeti, da 
je moje obnašanje povsem neprimerno, če ne 
bom nič naredil. In sem! In to večkrat! Bila je 
neumorna, jaz pa sem si zato moral življenje 
rešiti s pobegom od nje. Zdaj si je še miže ne 
upam pogledati.«

ZAVZETO NAVDUŠENA NAD VESELJEM 
DO RADOSTI

Amaterska igralka Ana Napotnik med čišče-
njem čakalnice v gledališki predstavi ni mogla 
mimo politične sedanjosti naše države: »Kako 
sem jaz vesela, končno imamo vlado. Naš novi 
premier je v svojem zadnjem mandatu delal ta-
ko zavzeto, da je še Grčiji šlo dobro.«

BETKA UČILA VRISKATI
Na nedavni pevski turneji ljudskih pevk sku-

pine Pušelj v Las Palmasu na Gran Canarii je 
najbolj poskočna pevka Betka Ročnik po vzaje-
mnem šovu, kjer je imela opazno vlogo, na pri-
govarjanje tamkajšnjih poslušalcev in turistov 
»Kanarince« učila vriskati. Zdaj baje na špan-
skem otoku vadi že celo mesto, kdo bo »namol-
zel« več glasbe in najbolj poskočno zavriskal. 
Več o tem ob drugem času na drugem mestu. 

(Foto: MŠ)

(Foto: ŠS)

(Foto: JM)
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Oglasi

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 6. številki SN

2012

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Občinska uprava na osnovi sklepa št. 5.1, 5. redne se-
je Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenova-
nja, v skladu z Odlokom o priznanjih v Občini Rečica ob 
Savinji (Uradni list RS, št. 55/2008), objavlja 

R A Z P I S
ZA POSREDOVANJE PREDLOGOV ZA PODELITEV 

PRIZNANJ OBČINE REČICA OB SAVINJI V LETU 2012

1. VRSTE PRIZNANJ

Na podlagi citiranega odloka v Občini Rečica ob Savinji razpisujemo 
naslednja priznanja:

1. Naziv častnega občana Občine Rečica ob Savinji; 
2. Grb Občine Rečica ob Savinji.

2. KRITERIJI ZA PODELITEV PRIZNANJ

2.1. Naziv Častnega občana
Naziv »Častni občan Občine Rečica ob Savinji« se podeli občanom 

Občine Rečica ob Savinji, drugim državljanom Republike Slovenije in dr-
žavljanom tujih držav, ki imajo posebne zasluge za napredek gospo-
darstva, znanosti, umetnosti, kulture, športa, vzgoje in izobraževanja ter 
za druge izjemne dosežke, ki imajo trajen pomen za razvoj, ugled in pro-
mocijo Občine Rečica ob Savinji. Naziv se podeli s posebno listino, ki 
vsebuje besedilo sklepa, s katerim je dodeljeno priznanje. 

2.2. Grb Občine Rečica ob Savinji 
Grb Občine Rečica ob Savinji je najvišje priznanje Občine Rečica ob 

Savinji. Podeljuje se:
1. posamezniku za življenjsko delo, večletne uspehe ali enkratne izje-

mne dosežke trajnejšega pomena, 
2. skupinam občanov, društvom in drugim pravnim osebam za več-

letne uspehe in dosežke, s katerimi povečujejo ugled Občine Rečica ob 
Savinji na gospodarskem, družbenem ali drugem področju življenja in 
dela. 

Podeljuje se zlati, srebrni in bronasti grb. Letno se podeli največ en 
zlati grb ter načeloma največ trije srebrni oziroma bronasti grbi. Prizna-
nje se podeli skupaj z listino, ki vsebuje besedilo sklepa o podelitvi pri-
znanja.

3. ZAHTEVANI PODATKI V PREDLOGU ZA PODELITEV PRIZNANJA

Predlogi morajo vsebovati naslednje podatke:
- podatke o predlagatelju; 

- vrsto predlaganega priznanja; 
- podatke o predlaganem prejemniku priznanja; 
- obrazložitev k predlogu; 
- dokumente, ki potrjujejo predlog (če obstajajo).

4. IZLOČITVE

Za dobitnike občinskih priznanj ne morejo biti predlagani občinski 
funkcionarji v času opravljanja funkcije. 

5. PREDLAGATELJI

Predlagatelji za podelitev priznanj Občine Rečica ob Savinji so lahko 
občani, politične stranke, podjetja, društva ter druge organizacije in sku-
pnosti. Predlagatelj zase ne more vložiti predloga za podelitev priznanja.

6. ODDAJA PREDLOGA – NAČIN IN ROKI

Pisni predlogi za podelitev priznanj Občine Rečica ob Savinji se v za-
prti kuverti z oznako »Razpis – občinska priznanja« pošljejo najkasneje 
do 31. marca 2012 na naslov:

Občina Rečica ob Savinji, Rečica ob Savinji 55, 3332 Rečica ob Sa-
vinji 

Ustrezne obrazce lahko dobite na spretnem naslovu http://www.ob-
cina-recica.si/ ali v tajništvu občine Rečica ob Savinji, na naslovu Reči-
ca ob Savinji 55. Uporaba teh obrazcev ni obvezna. Upoštevani bodo le 
predlogi, ki bodo na  naslov posredovani do vključno 31. marca 2012. V 
primeru nepopolnega predloga bo predlagatelj pozvan na dopolnitev v 
roku 8 dni. Vlog, ki do roka ne bodo ustrezno dopolnjene, se v postopku 
za podelitev priznanj ne bo upoštevalo.

7. OBRAVNAVANJE PREDLOGOV

Obravnave predlogov vodi Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja, ki lahko: 

- od predlagatelja zahteva dopolnitev predloga; 
- predlog zavrne, če ni dovolj utemeljen; 
- zaprosi za dodatno mnenje ustrezne institucije, občinske organe ali 

druge ustrezne organizacije in posameznike; 
- razvrsti predlaganega kandidata v tisto vrsto priznanja, ki je primer-

nejša glede na podani predlog oziroma utemeljitev.
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja oblikuje sklep 

o podelitvi priznanj in ga skupaj z utemeljitvijo posreduje v obravnavo 
občinskemu svetu. O podelitvi priznanj in nagrad Občine Rečica ob Sa-
vinji odloča Občinski svet na predlog komisije.



26 Savinjske novice št. 5, 3. februar 2012

Petek,
3. februar

ob 16.30. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Se lahko igram s tabo?
ob 19.00. Galerija Nazarje
Solčavski večer – Naša ovca in njena volna

Sobota,
4. februar

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Nogometni turnir U8, U10
ob 10.00. Golte (Stari stani)
Odprto prvenstvo Zgornje Savinjske doline v veleslalomu 
ob 13.00. Pri Ložekarju, Solčava
Uvodna tekma 3. Koroškega pokala v alpskem smučanju
ob 14.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekma - RK Nazarje : ŽRK Celje Celjske 
mesnine (ml. deklice)
ob 14.00. Smučišče Luče
Odprto prvenstvo Zgornje Savinjske doline v veleslalomu
ob 15.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekma - RK Nazarje : ŽRK Brežice (st. deklice)
ob 17.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekma - RK Nazarje : ŽRK Millennium (ženske)
ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Gledališka igra Spusti me pod kovter, gospa Sivec 

Nedelja, 
5. februar

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Nogometni turnir U12, U14

Torek,
7. februar

ob 10.30. OŠ Luče
Prireditev ob kulturnem prazniku in obletnici 
smrti Blaža Arniča
ob 19.00. Kulturni dom Ljubno ob Savinji
Večer poezije s sodelovanjem domačih avtorjev

Sreda,
8. februar

ob 18.00. OŠ Rečica ob Savinji
Večer uglasbene slovenske poezije (pevski zbor Gorenje)
ob 18.00. Gostišče Grad Vrbovec Nazarje
Planinski večeri: Predavanje Davida Ermenca Črna gora

Četrtek, 
9. februar

ob 17.00. Fašunova hiša, Ljubno
Brezplačna delavnica Sprejmimo goste v angleškem jeziku
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Ljubezni je za vse dovolj
ob 18.30. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev glasbene šole
ob 19.00. Kulturni dom Gornji Grad
Kulturni večer z otvoritvijo razstav, Slavica Tesovnik

Napovednik, Informacije, Mali oglasi, Oglasi 

Napovednik dogodkov MORDA STE ISKALI PRAV TO

AVTOVLEKA BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrabljenih vo-

zil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene mehanizacije; gsm 
041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kme-

tijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 041/354-505.
SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

KAMNOSEŠTVO PODPEČAN
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Tel. 897-03-00 ali gsm 

041/652-108.
Kamnoseštvo Podpečan Sebastjan s.p., Šalek 20, 3320 Velenje.

ŠIVILJSTVO ŽANA 
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-

va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 
Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

STEKLARSKA DELAVNICA TAMŠE, MOZIRJE
Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ali na 

031/305-532.
Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12, 3330 Mozirje.

KERAMIČARSKA DELA  
15 do 20% nižje cene ploščic določenih proizvajalcev, kvalitetno 

in estetsko  opravljeno delo v dogovorjenem roku. Pokličite za doda-
tne informacije! 041 483 692, 03 838 81 33, artus.ker@gmail.com.

 A.ARTUS, Alojz Fužir,s.p., Varpolje 14, 3332 Rečica ob Savinji.

SKI BOARD SERVIS TEVČ 
Popravilo smuči, boardov, pancerjev in ostale opreme. Ročno ali 

strojno. Posredništvo za Fischer in komisijska prodaja. Tel. 041/529-
063.

Vinko Tevč s.p., Praprotnikova 6, Mozirje.

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV – POP TV IN A 
KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A – pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelit-
skih sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektro-instalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav 
na terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.ŽIVALI – PRODAM

Prodam 2 bika mesne pasme, bre-
jo telico, nekaj petelinov in zajcev; gsm 
051/806-053.
Prodam bika sr pasme in kupim telička, 
starega do 10 dni; gsm 031/855-186.
Prodam 2 telici (ls, mb), breji 7 in 8 me-
secev; gsm 051/353-369.
Prodam telico ciko, brejo 7 mesecev; 
gsm 041/513-594.
Prodam telico simentalko, brejo oko-
li 7 mesecev, cena 1.100 eur; gsm 
040/167-388.
Prodam prašiče najboljše mesnate se-
lekcije za nadaljnjo rejo, Fišar, Tabor; 
gsm 041/619-372.
Prodam ovne js pasme, za nadaljnjo re-
jo; gsm 031/470-084.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim kravo in telico za zakol ali dopita-
nje in bikce ter teličke nad 100 kg – me-
sni tip; gsm 031/533-745.
Kupim teličko ali bikca, starega do 10 

dni – simentalko ali mesni tip; gsm 
041/825-896.
Kupim teleta, starega 7 – 14 dni; gsm 
041/942-169.

DRUGO – PRODAM
Prodam  obhajilno obleko za vitka dekle-
ta, 70 eur, možen ogled; 041/615-119, 
Ljubno.
Prodam suha metrska drva – ceplje-
na (možen razrez in dostava); gsm 
041/837-612.
Prodam kvalitetna bukova drva, razrez, 
dostava po dogovoru; gsm 031/716-
850.
Drva, suha, cepljena, bukev, gaber, metr-
ska, klaftre, prodam; gsm 031/585-735.
Prodam masivno hrastovo klubsko mi-
zo; gsm 031/238-415.
Prodam lepo ohranjen otroški stolček 
za hranjenje – trip trap – stokke; gsm 
051/371-690.
Prodam komplet: računalnik, LCD moni-
tor, miško in tipkovnico; gsm 031/477-271.

Prodam elektronske tehtnice (od 30 – 
300 kg), ugodno; gsm 031/202-859.
Prodam rabljene kletke za kokoši; gsm 
041/699-430.
Prodam lita platišča na 4 vijake z novi-
mi zimsko-letnimi gumami alpine M+S 
195/65 R15; gsm 031/764-072.

KMETIJSKA MEHANIZACIJA - PRODAM
Rotacijsko kosilnico sip 220, rabljeno 1 
sezono, prodam; gsm 031/649-944.
Prodam traktor IMT 542, l. 1984, zelo do-
bro ohranjen; gsm 041/783-489.
Prodam traktor štore 504, letnik 1984, 
2.500 h, lepo ohranjen; tel. 041/783-
594 ali 584-11-70.

DRUGO – KUPIM
Kupim rotacijsko kosilnico sip 135 in paj-
ek sip 4,5 m; gsm 070/708-155.

Mizo za masažo kupim; gsm 041/665-
178.

DRUGO – IŠČEM
Rock skupina išče klaviaturista. Okolica 
Mozirja; gsm 031/363-723.

VOZILA – PRODAM
Prodam passat variant 1.9 tdi, letnik 
2002, temno moder, dobro ohranjen; 
gsm 041/324-409.

NEPREMIČNINE
Oddam ali prodam poslovni prostor 
na mirni lokaciji v Bočni, 311 m2; gsm 
041/610-798.
Oddam sobe v najem. Oddam staro hi-
šo,13 postelj; gsm 041/280-005.
Dvosobno stanovanje v okolici Mozirja 
oddam; gsm 040/866-613.
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Čestitke, Oglasi
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Oglasi


